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SELÇUKLU’DA HİZMET 
ASLA BİTMEYECEK

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekya-
tırmacı, belediye meclis üyeleri ile birlikte 
yapımı devam eden ve ilçeye kazandırılan 
yatırımları inceledi. Başkan Pekyatırmacı, 

Selçuklu için yapacak daha çok hizmet oldu-
ğunu vurguladı.  n HABERİ SAYFA 4'TE

KONYA’NIN TECRÜBESİ
DÜNYAYA YAYILIYOR

Akıllı Şehir Uygulamaları ve Yerel Yönetimlerde 
Stratejik Planlama Eğitimleri Konya’da düzen-
leniyor. Programda konuşan Irak Çevre Bakan 
Yardımcısı Jassim Abdul Aziz Hamadi Al-Falhi, 
Türkiye’nin tecrübelerinden faydalandıklarını 

söyledi.   n HABERİ SAYFA 2'DE

KANSER TEDAVİSİNE
DESTEK OLACAK

İl Sağlık Müdürü Prof. Dr. Mehmet Koç, Beyhe-
kim Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nde yakın 
zamanda hizmete açılması planlanan Rad-

yasyon Onkolojisi Merkezi’nin son teknoloji 
hizmet vereceğini söyledi. n HABERİ SAYFA 3'TE

Konya Ticaret Odası (KTO), Konya 
Ekonomi Raporu’nu yayınladı. Buna 
göre Konya Lisanssız elektrik kurulu 
gücü açısından lider, tarım ve sanayi 
üretiminde ise ilk sıralarda yer alarak 
ülkenin lokomotif şehri olduğunu bir 
kez daha kanıtladı.

KTO Başkanı Selçuk Öztürk, “Şehri-
mizin geniş bir perspektiften somut 
olarak resmini ortaya koyarak, bir 
başucu eser haline getirdiğimiz rapor, 
Konya’nın geleceğini planlanması açı-
sından büyük önem taşımaktadır” dedi.
n HABERİ SAYFA 4'TE

tekbassanayisitesi.com

FUAR HEYECANIKaratay’dan 
kurs müjdesi

Sünnet şöleni 
ile eğlendiler

Konya Ayakkabıcılar Esnaf Odası Başkanı 
Muhammet Acar, 16-19 Ekim tarihinde 

TÜYAP’ta gerçekleştirilecek olan Konya 
Master Shoes Ayakkabı ve Çanta Moda 

Fuarı’ndan beklentilerinin yüksek olduğu-
nu söyledi. n HABERİ SAYFA 5'TE

Karatay Belediyesi tarafın-
dan yapımını tamamlanan 
İrfaniye Kuran Kursu bina-
sı, 12 Ağustos’ta açılacak. 

n HABERİ SAYFA 3'TE

Kültür ve Turizm Bakanlığı 
ile Vakıflar Genel Müdür-

lüğü tarafından ‘Toplu 
Sünnet Şöleni’ gerçekleş-

tirildi. Sünnet çocukları 
şölende doyası eğlendi.

n HABERİ SAYFA 8'DE

Katalog suçların işlendiği Instagram’a yasak getirilmesinin doğru bulan 
uzmanlar, müstehcen içerikler barındıran Tiktok’un da kapatılmasını istedi 

Tiktok da 
engellensin

ANLAMSIZ BULUYORUZ
Sosyal medya platformu Instagram’ın 

katalog suçlar nedeniyle Türkiye 
tarafından kısıtlanmasının doğru bir 

uygulama olduğunu belirten Bili-
şim Uzmanı Ali İzmirli, Instagram’a 

gelen yasağın neden olduğu suçların 
Tiktok’ta da işlenmesine rağmen bu 
mecraya yaptırım getirilmemesinin 
de anlamsız olduğuna dikkat çekti.

DİJİTAL DETOKS ŞART
Dijital dünyanın etkilerini psikolojik olarak 
ele alan Klinik Psikolog Dr. Elmas Merve 

Malas ise; “Dijital takvim yerine bir ajanda 
kullanın, dijital notlar yerine kâğıt notlar 
alın. Haftanın belirli günlerini tamamen 

dijital detoks günleri olarak belirleyin. Diji-
tal hijyen alışkanlıkları geliştirin” diyerek 

uyarılarda bulundu.
  n HABERİ SAYFA 2'DE

TÜRKİYE’NİN LOKOMOTİFİYİZ 

Oğlunun başında 
çaresizce bekledi 
n HABERİ SAYFA 4'TE

Aden’in hedefi 
eğitimli nesiller
n HABERİ SAYFA 5'TE

Zararlılara karşı 
seferberlik başlattılar
n HABERİ SAYFA 6'DA

Müstehcen 
içerikler 
kabul 

edilemez! 

“

“
Dr. Elmas Merve Malas

Ali İzmirli



Sosyal medya ağı olan ve 
2010 yılından bu yana hizmet 
veren İnstagram’a Türkiye’de 
2 Ağustos tarihi itibarıyla eri-
şim engeli geldi. Kararın kata-
log suçlar kapsamında birden 
fazla içerikle ilgili ihlal tespiti 
nedeniyle verildiği belirtilirken, 
Eski Hamas Gazze Şeridi Lide-
ri İsmail Heniyye’nin ölümüyle 
ilgili yapılan paylaşımların kal-
dırılmasının süreçte etkili olup 
olmadığı tartışma konusu oldu. 
Öte yandan 2017 yılında e-tica-
ret özelliklerini sunmaya başla-
masıyla kişi ve kurumların satış 
yapmasına ve satın almaya da 
olanak tanıyan İnstagram, bu 
özelliğiyle bulunduğu ülkele-
rin ekonomisine de katkı sağlı-
yordu. İnstagram yetkilileri ve 
Türkiye arasındaki görüşmeler 
devam ederken Klinik Psikolog 
Dr. Elmas Merve Malas ve Bili-
şim Uzmanı Ali İzmirli sürecin 
toplumsal boyutlarını ele aldı. 

KATALOG SUÇLARLA İLGİLİ 
GEREKLİ İŞLEMLER YAPILMADI! 

Konunun dijital güven-
lik ve sosyolojik boyutlarını 
konuşan Bilişim Uzmanı Ali 
İzmirli, İnstagram’ın Türki-
ye'deki telekomünikasyon sek-
törünü düzenleyip denetleyen 
Bilgi Teknolojileri ve İletişim 
Kurumu’nun (BTK) katalog suç-
ları olarak adlandırılan suçlara 
karşı tedbir almaması nede-
niyle kapatıldığına işaret etti; 
konuyla ilgili şunları söyledi: 
“Katalog suçları daha önce BTK 
tarafından raporlanıyordu ve 
sizler de bu suçlarla ilgili pay-
laşımlar gördüğünüzde bunu 
İnstagram’a şikâyet edebiliyor-
dunuz. Ancak bazı paylaşımlar 
suç unsuru bulundurduğu ya-
pılan şikayetlere, ‘şikâyetiniz 
incelendi, herhangi bir sorun 
bulunamadı’ şeklinde geri dö-
nüşler yapılıyordu. Heniyye’nin 
ölümüyle ilgili yapılan başsağlı-
ğı paylaşımları bile çok kısa bir 
süre içerisinde kaldırılınca BTK 
diğer olaylara bu kadar kısa sü-
rede müdahale edilmemesine 
karşın tepkisini gösterdi. İns-
tagram temsilcileri süreçle ilgili 
görüşmeye çağırıldı ve bundan 
sonraki süreçte nasıl yayımlan-
ması gerektiğiyle ilgili konuş-
malar yapılacak, sürecin takip-
çisi olacağız.” 

KAPALI OLDUĞU HER GÜN, 
YAKLAŞIK 2 MİLYAR TL ZARAR! 

Sosyal medya platformuna 
gelen bu yasağın ticari ve diğer 
kampanyaları da etkilediğini 
ifade eden İzmirli, ticari hacim-
deki zararın büyüklüğüyle ilgili 
şunları söyledi: “Ticari hacmin 
neredeyse yüzde 80’e yakın 
bir kısmının internet, e-ticaret 
üzerinden yapıldığını düşün-
düğümüzde sosyal medyanın 
da internet ticaretine katkı-
sının oldukça fazla olduğunu 
anlıyoruz. Sosyal medya plat-
formlarının içerisinde ise görsel 
ve video içeriklerinin ön plan-
da olduğu en popüler içeriğin 
İnstagram olduğunu söylemek 
mümkün. Ürün tanıtan, satış 
yapan ya da firmasını büyüt-
mek isteyen birçok firma, birey 
bu yasaktan etkilendi. İnsanlar 
ve şirketler bu duruma hazırlık-
sız yakalandığı için bir afallama 
meydana geldi. Yasak sebebiyle 
ülkemizde ticari hacmin şu ana 

kadar 6 milyar TL etkilendiği ve 
kapalı olan her geçen gün 1.9 
milyar TL zarara neden olduğu 
söyleniyor. Yalnızca ticari ola-
rak değil, diğer kampanyalar 
da bu yasaktan olumsuz yönde 
etkilendi.” 

META ŞİRKETİ MİLYONLARCA
 KULLANICI KAYBETTİ, İTİBAR 

ZEDELENMESİ YAŞADI 
İnstagram’ın Türkiye’de 

kapatılması Türkiye’deki ticari 
hacmin etkilenmesine neden 
oldu ancak Meta şirketi de 50 
milyonun üzerinde kullanıcı 
kaybetti. İki tarafın da zarara 
uğradığı bu anlaşmazlığın kısa 
sürede halledileceğini düşün-
düğünü söyleyen İzmirli, “İns-
tagram da bu süreçte hem kul-
lanıcı kaybetmiş hem de itibar 
zedelenmesi yaşamış durumda. 
Bu sebeple kısa sürede anlaş-
maya varılacağı kanaatinde-
yim.” ifadelerini kullandı. Yerli 
bir sosyal medya platformunun 
oluşturulabilirliği hakkında da 

söz alan İzmirli, Türkiye’de bu 
fikrin denediğini ancak internet 
altyapısı ve çok tercih edilme-
mesi nedeniyle bu ağın tutul-
madığını ifade etti. 
‘VPN KULLANARAK VERİLERİNİZİ 

AÇIKÇA TESLİM ETMİŞ 
OLURSUNUZ!’ 

İnstagram’ın Türkiye’de ka-
patılması sonrası Türkiye’deki 
bazı kullanıcılar VPN aracılığıy-
la farklı ülkelerden giriş yap-
maya devam ediyor. Uzman İz-
mirli, bir ülkede yasak olan her 
türlü siteye erişime izin verilen 
VPN kullanımında aynı zaman-
da cihazdaki tüm ayar ve bilgi-
lerin de teslim edilmiş olduğu-
na işaret ederek, ‘güvenli değil’ 
uyarısında bulundu. Kullanmak 
isteyenlere daha güvenli bir gi-
riş önerisinde bulunan İzmir-
li, “Ünlü internet şirketlerinin 
sunmuş olduğu DNS’ler mev-
cut. Bu ayarlarla da İnstag-
ram’a bağlantı sağlanabilir. Te-
lefonlardaki veri kullanımında 

DNS’e çok fazla izin verilmese 
de wi-fi üzerinden yapılan bağ-
lantılarda DNS kullanılabilir.” 
diye konuştu. 

‘TİKTOK’A NEDEN 
UYGULANMIYOR?’

İnstagram ve Tiktok uygula-
malarının global çapta kaç ülke-
de yasak olduğuna bakıldığında 
Tiktok kullanımının daha fazla 
ülkede yasak olduğuna dikkat 
çeken İzmirli, İnstagram’a ge-
len yasağın neden olduğu suç-
ların Tiktok’ta da işlenmesine 
rağmen bu mecraya yaptırım 
getirilmemesinin anlamsız ol-
duğuna dikkat çekti. Müsteh-
cen içeriklerin sıkça yer aldığı 
bu platformun Türkiye’de ya-
sak olması gerektiğini ifade 
eden İzmirli, “Tiktok’ta katalog 
suçlarına dahil sayılan müsteh-
cen içeriklere çok daha fazla yer 
verilmesine ve her geçen gün 
artmasına rağmen bu zamana 
kadar bir yaptırım uygulanma-
dı. Bunun nedenini bilmiyoruz 

ancak seri bir şekilde bu plat-
forma erişim engeli gelmeli.” 
şeklinde konuştu. 

‘GELİŞMELERİ KAÇIRMA 
KORKUSU YAŞIYOR OLABİLİRSİNİZ’

İnstagram’ın kapanmasına 
hala alışamayan kullanıcılar ba-
zen istemsiz olarak uygulama-
ya girmeye çalıştığını söylüyor. 
Konunun psikolojik boyutunu 
ele alan Klinik Psikolog Dr. El-
mas Merve Malas, İnstagram 
kullanımını günlük yaşamın 
bir parçası haline getiren kul-
lanıcılarda sosyal etkinlikler, 
haberler veya arkadaşlarının 
hayatları hakkında bilgi sahibi 
olamama korkusu olarak bili-
nen FOMO’nun (Fear Of Mis-
sing Out: Gelişmeleri Kaçırma 
Korkusu) tetiklenebileceğini ak-
tardı. Olup biteni kontrol etme 
ihtiyacının sosyal medyadaki 
etkileşim ve gelen bildirimler-
le giderildiğine dikkat çeken 
Malas, bu sayede beyinde sal-
gılanan dopaminin kişiyi tekrar 
tekrar platformu kontrol etme-
ye teşvik ettiğinin altını çizdi. 

‘DİJİTAL YERİNE ANALOG 
ALTERNATİFLER KULLANIN’
Zorunlu bir dijital detoks 

sürecine girişin kişi için zorla-
yıcı bir etken olabileceğine işa-
ret eden Malas, “Sosyal medya 
sürekli dikkat çeken bir unsur 
olduğu için, kapandığında bazı 
kişiler başlangıçta odaklanma 
problemi yaşayabilir. Ancak 
zamanla bu kişiler, dikkatleri-
ni daha iyi odaklayabilecekleri 
ve üretkenliklerini artırabile-
cekleri diğer aktivitelere yön-
lendirebilirler. Günün belirli 
saatlerinde hayatımızda tekno-
lojinin olmadığı serbest zaman-
lar belirlenmelidir. Özellikle 
yemek zamanları ve yatmadan 
önce bu tür uygulamalar fayda-
lı olabilir. Dijital araçlar yerine 
analog alternatifler kullanıla-
bilir. Örneğin, dijital takvim 
yerine bir ajanda kullanın, di-
jital notlar yerine kâğıt notlar 
alın. Haftanın belirli günlerini 
tamamen dijital detoks günleri 
olarak belirleyin. Dijital hijyen 
alışkanlıkları geliştirin. Ekran 
süresini sınırlayın, düzenli ara-
lıklarla ekran molaları verin ve 
yatmadan önce ekran kullanı-
mını azaltın.” diye konuştu. 
n HACER CEYLAN
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Uzmanlar katalog suçu işlenen diğer platformlara karşı neden 
tedbir alınmamasını sorguluyor.

Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı, Konya 
Büyükşehir Belediyesi ve Tür-
kiye İş Birliği ve Koordinasyon 
Ajansı Başkanlığı (TİKA) tara-
fından Kentsel Dönüşüm Prog-
ramı kapsamında Akıllı Şehir 
Uygulamaları ve Yerel Yönetim-
lerde Stratejik Planlama Eği-
timleri programı düzenleniyor. 
Akyokuş Kasrı’nda düzenlenen 
eğitim programının açılışında 
konuşan Konya Büyükşehir Be-
lediyesi Genel Sekreter Yardım-
cısı Şükrü Koyuncu, Büyükşehir 
Belediyesi olarak akıllı şehircilik 
alanında birçok uygulama ger-
çekleştirdiklerini belirterek, “Bu 
uygulamalar vatandaşlarımızı 
merkezine alarak çevreyi, doğal 

kaynakları, yeşil teknolojiyi ve 
sürdürülebilirliği ön planda tut-
maktadır. Bilgi birikimimizi di-
ğer şehirler ve ülkelerle de pay-
laşmaktan mutluluk duyuyoruz” 
diye konuştu.

“TÜRKİYE’NİN TECRÜBESİNDEN 
FAYDALANIYORUZ” 

Irak Çevre Bakan Yardımcısı 
Jassim Abdul Aziz Hamadi Al-Falhi 
de, ev sahipliği için Konya Büyük-
şehir Belediyesi’ne teşekkür ede-

rek, “Türkiye-Irak arasındaki ilişki-
lerimizin güvenlik, ticaret ve dijital 
alanda şu anda en zirvede olduğu 
dönemi yaşıyoruz. Cumhurbaşka-
nı Erdoğan’ın en son ziyaretinden 
sonra birçok girişim söz konusu 

oldu. İnşallah bunun gerisini geti-
ririz. Bizler de burada Türkiye’nin 
tecrübesinden faydalanıyoruz. 
Ülkemizde ciddi bir imar ve kent-
sel dönüşüm söz konusu şu anda. 
TİKA ile yaptığımız bu iş birliğinin 

arkasındayız” dedi. Irak Başbakan-
lığı Dijital Dönüşüm Danışmanı 
Dr.Hassan Al-Khatib de iş birliğin-
den duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek, Konya Büyükşehir Bele-
diyesi’ne ve TİKA’ya teşekkürlerini 
iletti. Irak’taki çeşitli belediyelerden 
yöneticilerin de katıldığı Akıllı Şehir 
Uygulamaları ve Yerel Yönetim-
lerde Stratejik Planlama Eğitimleri 
programı 7 Ağustos’a kadar farklı 
başlıklarda devam edecek.

KENTSEL DÖNÜŞÜM PROGRAMI
TİKA bünyesindeki Eğitim Pro-

jeleri Koordinatörlüğü tarafından 
oluşturulan Kentsel Gelişim Prog-
ramı, dost ve kardeş ülkelerin şehir-
leşmelerinin Türkiye’deki tecrübe 
paylaşımlarını kapsayan bir eğitim 
programıdır. n HABER MERKEZİ

Akıllı şehir uygulamaları dünyaya örnek oluyor 

Klinik Psikolog Dr. Merve Malas ve Bilişim Uzmanı Ali İzmirli İnstagram’a erişim engeli getirilmesinin toplumsal boyutlarını ele 
aldı. Uzmanlar, sebep olarak gösterilen katalog suçların işlendiği Tiktok’u göstererek ‘Bu mecrada neden önlem alınmıyor’ dedi

Görmezden gelinenler ne olacak? 

İnstagram yasağının e-ticarete faturası ağır oldu.

Dr. Elmas Merve Malas Ali İzmirli



Gönül Gözü 
Derneği tarafın-
dan kurulduğu 
günden bu yana 
sürdürülen “Bir 
Engel de Sen 
Kaldır” proje-
sine Akşehir’in 
önemli firmala-
rından Kalkan 
Tarım’dan 6 Manuel Tekerlekli Sandalye 
bağışı yapıldı. Bağış için teşekkür eden 
Gönül Gözü Derneği Genel Başkanı Devriş 
Ahmet Şahin; “Dernek olarak ocak 2011 
tarihinden itibaren Konya, Karaman bölge-
si başta olmak üzere Suriye ve Kırım gibi 
bölgelerde hayırseverlerle ihtiyaç sahibi 
bireyler arasında köprü olarak binlerce te-
kerlekli sandalye ve çeşitli medikal malze-
meleri hediye ettik. Bu kapsam da her yıl 
olduğu gibi bu yıl da her sağlıklı birey bir 
engelli adayıdır düsturu ile derneğimize 
10 adet manuel tekerlekli sandalye bağış-
layan Kalkan Tarım Yönetim Kurulu Baş-
kanı Ender Kalkan’a dernek olarak bu ör-
nek davranışından dolayı teşekkür ederiz” 
dedi.  n HABER MERKEZİ

Karatay Belediyesi, yerel 
yönetim hizmetlerini etkin ve 
kaliteli bir şekilde vatandaşa 
ulaştırırken, sosyal belediyecilik 
çalışmalarının en güzel örnekle-
rine de imza atmayı sürdürüyor.  

Bu kapsamda Karatay Bele-
diyesi, çocuklara dini rehberlik 
hizmetlerinin yanı sıra dini, milli 
ve manevi eğitimlerinin de veri-
leceği İrfaniye Kuran Kursu bina-
sının yapımını tamamladı. Azizi-
ye Mahallesi’nde hayata geçen 
yeni kurs merkezi, bodrum kat 
ile birlikte toplam 3 kattan olu-
şuyor. 1010 metrekare arsa üze-
rinde, 997 metrekarelik inşaat 
alanına sahip olan kurs merkezi-
nin içerisinde sınıflar, oyun oda-
sı, mescit ve diğer gerekli bütün 
ihtiyaçları karşılayabilen bölüm-
lerden oluşuyor. İrfaniye Kur’an 
Kursu’nun resmi açılışı ise 12 
Ağustos Pazartesi günü gerçek-
leştirilecek törenle yapılacak. 
YENİ NESLİN İHYASINA ÖNEMLİ 

DESTEK
Karatay Belediye Başkanı 

Hasan Kılca, şanlı ecdadımıza la-
yık nesiller yetiştirecek yeni kurs 

binasının ilçeye hayırlı olması te-
mennisinde bulundu. 

Başkan Hasan Kılca, “İçeri-
sinde verilecek kaliteli eğitimin 

yanı sıra mimarisiyle de 
şehrimize ve ilçemize örnek 
teşkil edebilecek bir tesis 
oldu. İnşallah bu mekanlar 
da mimarisi gibi gelecek 
nesillerimize güzel bir şekil 
verecekler. 

Bizler iyi mekanlar ha-
zırlarsak çocuklarımız da iyi 
bir geleceğe sahip olurlar. 
Karatay Belediyesi olarak 
bizler de yeni neslin ihya-
sında ve inşasında olmaya, 
yeni eğitim yuvalarına des-
tek vermeye devam ediyo-
ruz. 

Bu kapsamda da yapı-
mını tamamladığımız ve 
artık açılışı için heyecan 
duyduğumuz bu güzel mer-
kezden inşallah uzun yıllar 
boyunca nice hafızlar ve 
önemli ilim erbapları yeti-
şecek. İrfaniye Kur’an Kur-
su’muzun ilçemize, şehri-
mize ve insanımıza hayırlı 
olmasını diliyorum” ifadele-

rini kullandı.  n HABER MERKEZİ 
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      Gece Gündüz
Konya                     21°C      33°C

Karaman               19°C 33°C 

Aksaray                 19°C   33°C

Ankara                   19°C    32°C Hicrî: 1 Safer 1446  -  Rûmî: 7 Ağustos

Aile ve Sosyal Hizmetler Ba-
kanı Mahinur Özdemir Göktaş, 
“Ağustos ayına dair toplam 6,5 
milyar TL tutarındaki yaşlı ay-
lığı ve engelli aylıklarını hesap-
lara yatırıyoruz” dedi. Ağustos 
ayına ilişkin yaşlı aylığı ve en-
gelli aylıkları ile ilgili açıklama-
larda bulunan Bakan Göktaş, 
yaklaşık 3,6 milyar TL tutarında 
yaşlı aylığı ve yaklaşık 2,9 mil-
yar TL engelli aylıklarını hak 
sahiplerinin hesaplarına yatıra-

caklarını bildirdi. Engelli ve yaş-
lı vatandaşlara yönelik kapsayıcı 

ve düzenli sosyal yardım prog-
ramları geliştirdiklerini belirten 

Bakan Göktaş, “Engelli ve yaşlı 
vatandaşların toplumsal hayata 
tam ve etkin katılımları ile ba-
ğımsız şekilde yaşayabilmeleri 
için eğitimden sağlığa, ekono-
miden sosyal hayata her alanda 
yanındayız. 

Bu doğrultuda Ağustos ayı 
için toplam 6,5 milyar TL tuta-
rındaki yaşlı aylığı ve engelli ay-
lıklarını hesaplara yatırıyoruz” 
ifadelerini kullandı.
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Yaşlı ve engelli aylıkları hesaplara yatırılıyor 

Karatay Belediyesi tarafından yapımını tamamlanan İrfaniye Kuran Kursu binası, 12 Ağustos’ta 
açılacak. Başkan Hasan Kılca, yeni neslin ihya ve inşasına destek olmayı sürdüreceklerini söyledi 

Yeni neslin ihyasına 
Karatay’dan destek Demedim mi dünya yalan

Her nefes candır verilen
Ahiret var, sonsuz olan
Geçici dünya, aldanma!

Kul ol seni Yaradan’a
O'dur seni var edene

Hesap sorgu var bilene
Geçici dünya, aldanma!

Gün gelir zehrini salar
Düşlerini hüzne boğar
Dert olur, başına dolar
Geçici dünya, aldanma!

İsrafil sûr üfleyecek
Dünya hep sona erecek
Herkes hesabın verecek
Geçici dünya, aldanma!

Mezarlıklar dolup taşar
Her biri bir hayat yazar
Her canı hesaba çeker

Geçici dünya, aldanma!

Şan, şöhret gelir geçer
Hepsi birer hayal olur

Toprak olur tüm bedenler
Geçici dünya, aldanma!

Gözlerini aç dünyada
Her şeyin geçici oldu
Bilip hazırlan bakiye

Geçici dünya, aldanma!

Gün gelir, vakit dolar
Ömür biter, yolculuk başlar

Sevdiklerin ardında kalır
Geçici dünya, aldanma!

İsrafil sûru duyulur
Kıyamet kapıyı çalar
Nefis sorguya çekilir

Geçici dünya, aldanma!

Yaradan'ın rızasında
Huzur bul, ebedi olanda
Bil yolcusun bu dünyada 
Geçici dünya, aldanma!

Dünya verir, hepsi yalan
Ahirette hakiki olan

Şu fani alemde zaman
Geçici dünya, aldanma!

GEÇİCİ DÜNYA

haber@konyayenigun.com
FERDA BOZ GÜNERİ

İl Sağlık Müdürü Prof. Dr. 
Mehmet Koç, Beyhekim Eği-
tim ve Araştırma Hastane-
si’nde yakın zamanda hizmete 
açılması planlanan Radyasyon 
Onkolojisi Merkezi’nde ince-
lemelerde bulunarak Hastane 
Başhekimi Dr. Öğretim Üyesi 
Mehmet Mermer’den yapılan 
çalışmalar hakkında bilgi aldı. 

Kanser hastalarının yüksek 
teknolojili kanser tedavi ciha-
zı ile tedavi edilmesine olanak 
sağlayacak olan merkezde ci-
haz kurulum işleminin yüzde 
80 oranında tamamlandığını 
belirten Prof. Dr. Koç, “Rad-
yasyon Onkolojisi Merkezinin 
açılmasıyla birlikte bölgemiz-
de kanser tedavisinde önemli 
bir adım atılmış olacaktır.  Bu 
yeni merkez sayesinde has-
talarımız, tanı ve tedavi sü-
reçlerinde modern ve etkili 
sağlık hizmetlerinden fayda-
lanabileceklerdir. Bu yenilik, 
hem hasta memnuniyetini ar-
tıracak hem de hastanemizin 
hizmet yelpazesini genişlete-
cektir” dedi. Eylül ayının ilk 
haftası içerisinde Radyasyon 
Onkolojisi Kliniği’nin hizme-
te başlamasını planladıklarını 
vurgulayan Prof. Dr. Koç, “Ci-
haz kurulum işlemlerinin ta-
mamlanmasının ardından ge-
rekli testler yapılarak Nükleer 
Denetleme Kurulu’ndan ruh-
sat onayı alınması için baş-
vuru yapacağız” diyerek Rad-
yasyon Onkolojisi Kliniği’nde 
sunulacak olan hizmetin tüm 
hastalara şifa getirmesini di-
ledi. 
YÜKSEK TEKNOLOJİLİ KANSER 
TEDAVİ CİHAZI İLE MİLİMETRİK 

HASSASİYET
Hastaneye yeni kazandırı-

lan cihazın ışın tedavisi alanı-

nın en yeni teknolojilerinden 
olduğunun altını çizen Prof. 
Dr. Koç, “Yüksek teknolojili 
kanser tedavi cihazı ile kan-
serli hücreye çok daha yüksek 
doz ışını güvenli bir şekilde 
uygulama sayesinde daha 
kesin çizgilerle tedavi alanı 

belirlenebilmekte ve tedavi 
süreleri kısalmaktadır. Bu ci-
haz sayesinde kanser teşhisi 
konulmuş olan hastalarımıza 
planladığımız tedaviyi, yan 
etkileri en aza indirecek şe-
kilde uygulayabilmekteyiz. 
Radyoterapi yapılması gere-

ken (vücudun her bölgesinde) 
tüm tümörlerin tedavisinde  
1 mm hassasiyetle ışınlama 
imkanı yapılabilmektedir” di-
yerek cihazın vücuttaki küçük 
hacimli veya riskli organlara 
komsu olan tümörlerin teda-
visinde rahatlıkla kullanıla-

bileceğini söyledi. Kanserli 
hastaların tümör tedavilerin-
de çığır açan kanser tedavi ci-
hazının ışın tedavisi alan has-
talara yüksek standartlarda 
iyileşme olanağı sağladığını 
vurgulayan Prof. Dr. Koç, te-
davisi uzun süren hastaların 
merkezde yatarak tedavi gö-
rebileceğinin de altını çizdi. 
BEYHEKİM’DE YENİ BİRİMLER, 

MODERN HİZMETLER
Beyhekim Eğitim ve Araş-

tırma Hastanesi’nin eğitim 
araştırma misyonuna uygun 
hizmetleri sunabilmesi adına 
önemli projeleri teker teker 
hayata geçirdiklerinin altını 
çizen Prof. Dr. Koç, “Bu yıl 
içerisinde açtığımız, 24 yatak 
kapasiteli yeni doğan yoğun 
bakım ünitesi ile 16 yatak ka-
pasiteli 3.basamak erişkin yo-
ğun bakım ünitemiz şehrimiz 
adına çok önemli bir sorunu 
ortadan kaldırdı. Yine yıl içeri-
sinde yenilediğimiz çocuk acil 
servisimiz, hastaların daha 
hızlı ve modern şartlarda sağ-
lık hizmeti almalarına olanak 
sağladı. Hastanemizde bu yıl 
tıbbi onkoloji kliniği açıldı ve 
kanserli hastalarımız kemote-
rapi hizmetlerini kliniğimizde 
almaya başladılar. Radyasyon 
Onkolojisi Merkezimizin de 
hizmet sunmaya başlamasıyla 
birlikte hastanemizin bölgede 
hizmet sunan, en nitelikli ve 
donanımlı sağlık tesisi olması 
hedefine yönelik adımlarımı-
za bir yenisini daha eklemiş 
olacağız. Hastane içerisin-
de gerçekleştirdiğimiz fiziki 
düzenlemelerle birlikte yan 
dallara ve yeni birimlere her 
geçen gün yenileri eklenmeye 
devam edecektir” dedi. 
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Beyhekim kanser tedavisinde atağa geçti 

Kalkan Tarım, engelleri 
kaldırmaya destek oldu



Günümüz insanı 
modern hayatın  “anı 
yaşa”, “hızlı yaşa”, “dün-
ya ya bir defa geliyorsun, 
bunun tadını çıkar” da-
yatmaların yorgun ve 
bitap düşmüş ve fıtratı 
olan sakinliğin her gün 
daha fazla hasretini çek-
mektedir.

Bazen kabuğunu 
kırıp hem kendisini dinle-
mek ve hem de ruhunu 
dinlendirmek için arayış içine girmekte. 
Bunun içinde kalabalıklardan sıyrılıp  
hayatın sakin yaşandığı yerlere hicret et-
mekte. Kendini bulmaya çalışmaktadır.

Tüm Avrupa’da olduğu gibi ül-
kemizde de “Cittaslow”(sakin-yavaş 
şehir) listesinde yer alan kentler en çok 
aranılan ve ziyaret edilen yerler arasın-
dadır.

“Cittaslow”:Küreselleşmenin so-
nucunda kentlerin birbirlerinin kopyası 
olmalarını önlemek için ortaya atılmış 
bir kavram. Dünyada yaklaşık 182 şehir 
bu unvanı almıştır. 

Ülkemizden de 28 şehir bu listede 
yerini almıştır.

Meraklılar için bazılarını sıralaya-
lım: Ahlat, Akyaka, Eğirdir, Gökçeada, 
Güdül, Göynük, Gerze, Köyceğiz, Hal-
feti, Mudurnu, Perşembe, Seferihisar, 
Şavşat, Taraklı, Uzundere, Vize, Yalvaç, 
Yenipazar.

“Cittaslow”; kentin özgün yapısının, 
mimarisinin, gelenek ve göreneklerinin, 
yerel yemeklerinin ve tarihsel kimliğinin 
korunmasını önceleyen bir çalışma.

Gönül isterdi ki, Konya’dan da bu 
kategoriye girecek bir aday şehrimiz 
olsun.

Ahmet Hamdi Tanpınar’ın ,“bir 
başkent her zaman başkenttir” ifade-
leriyle övdüğü Selçuklu başkenti Kon-
ya’nın çok şansı var mı?

Bu soruyu söz konusu şehirlerden 
bir ikisini ziyaret ederseniz, sizde evet 
demenin ne kadar zor olduğunu görür-
sünüz.

Ama bu alanda çalışma yaparsak 
en azından şehirlerimiz daha yaşanır 
hale getirebiliriz.

Hafta sonu Osmanlının kuruluşuna 
şahitlik etmiş, hala Osmanlı izlerini, ge-
leneği geleceğe taşıyan Taraklı ile Göy-
nük’ü ziyaret ettik.

Söz konusu iki şehri-
mizde “sakin şehir” unva-
nını hakkıyla alan kentler

Birkaç cümlede bu 
şehirlerimiz hakkında bilgi 
verelim.

Taraklı’da hala şimşir 
ağacından tarak ve kaşık 
yapan ustalara rastlaya-
bilirsiniz.Şehrin ismide 
buradan geliyor.

Tarihi mekânlar ara-
sında kalan ve Arnavut 

Kaldırımı mimarisinde yapılmış buram 
buram tarih kokan daracık sokaklar ile 
sokaklarda yük taşıyanların dinlenme-
leri için dinlenme taşlarıyla geçmişe 
yolculuk yaparsınız.

Sadece Bursa’da değil, Taraklı’da 
da ecdadımızın diktiği 7 asırlık tarihi çı-
narı, hisarı ile eşsiz doğası ve tarihi evle-
ri,su değirmenleri, hanları ,bir tatlı huzur 
bulmanız da mümkün.

Göynük, çok az bozulmuş bir Os-
manlı kasabası.

Fethin manevi mimarı Akşemsed-
din hazretlerinin türbesi buradadır.

 Dünyada tabiatı ve tarihi birlikte 
yaşattığı için mutlaka görülmesi gere-
ken ‘huzur sığınağı’ olarak da haklı bir 
isim yapan Göynük’te özgün mimarisi 
ile dikkat çeken türbe ve camilerin yanı 
sıra eski Türk evleri açısından da ziyaret 
edilmesi şarttır.

Osmanlı sarayının mutfak ihtiyaçla-
rını karşıladığı için “Sarayın Arka Bahçe-
si” olarak da anılan Göynük, havasıyla, 
tarihi dokusuyla, suyuyla, mutfak lezzet-
leriyle bunalan insanımızın ihtiyaçlarını 
bugün de karşılıyor.

Vicdan ve fıtratın sesini dinleyen in-
sanlarımızın sayısı ne kadar çok olursa 
atalarımızın mirası o kadar iyi korunur.

Yerel yönetimlerimizin “Cittaslow” 
konusunu gündem almaları Konya’nın 
marka değerini artırmak için bir ihtiyaç-
tır, ayrıca atalarımıza karşı ödememiz 
gereken bir borçtur.

Bir tavsiye de dostlara, eğer Tarak-
lı-Göynük hattını görmediyseniz mutla-
ka görün.

Selam ve dua ile…
Not: Sakarya –Taraklı, Bolu-Göy-

nük programlarımızda bize refakat eden 
değerli öğrencilerim Süheyl Altınpınar 
ve Halil İbrahim İnce hocalarımıza te-
şekkür ediyorum

SAKİN VE YAVAŞ ŞEHİRLERİMİZ

haber@konyayenigun.com
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Aksaray'da motosikletiyle kaza 
yaparak ağır yaralanan 15 yaşın-
daki genç sürücü kanlar içinde 
yola savrulurken, olay yerine gelen 
babanın çaresizliği yürekleri dağla-
dı. Yerde yatan oğlunu “Oğlum iyi 
mi?” diye polislere soran baba, oğ-
lunun ambulansa bindirilmesinin 
ardından ambulansın arka kapısı-
na çıkıp camdan çaresizce oğlunu 
izledi. Kaza, gece yarısı Kılıçaslan 
Mahallesi Atatürk Bulvarı Efor alt 
geçitte yaşandı. Edinilen bilgiye 
göre, ehliyetsiz bindiği 68 ACE 
042 plakalı motosikletiyle trafiğe 
çıkan K.B. (15), bir süre seyrettik-
ten sonra alt geçitte motorun sü-

rüş hakimiyetini kaybederek yol 
kenarındaki bariyere çarptı. Çarp-
manın etkisiyle kontrolden çıkan 
motosikletle birlikte yola savrulan 
genç sürücü yaklaşık 15 metre sü-
rüklenerek durabildi. Yerde yatan 
sürücüye ilk müdahale yapıldığı 
esnada olayı haber alıp kaza yerine 
gelen babası, oğlunu kanlar içinde 
yerde görünce neye uğradığını şa-
şırdı. Adeta şoka giren baba oğluna 
dokunmak istese de polis ve sağlık 
ekipleri tarafından uzaklaştırılma-
ya çalışıldı. Yaralı oğlunun başında 
ne yapacağını şaşıran baba polisle-
re dönüp “Oğlum iyi mi? Oğlum iyi 
mi?” diye defalarca sordu. n İHA

Kaza yapan oğlunun 
başında çaresizce bekledi 

Konya Ticaret Odası (KTO), 
Konya Ekonomi Raporu’nu ya-
yınladı. 2023 yılı verileri der-
lenerek hazırlanan Rapor, Kon-
ya’nın Türkiye ekonomisindeki 
yerini ve katkısını değerlendiri-
yor. Konya Ticaret Odası Başka-
nı Selçuk Öztürk, “Şehrimizin 
geniş bir perspektiften somut 
olarak resmini ortaya koyarak, 
bir başucu eser haline getirdiği-
miz rapor, Konya’nın geleceğini 
planlanması açısından büyük 
önem taşımaktadır” dedi.

Başkan Öztürk, Konya Eko-
nomi Raporu ile ilgili şu ifadele-
re yer verdi:

“Konya Ticaret Odası olarak, 
142 yıllık köklü geçmişimiz ışı-
ğında, Selçuklu’dan ve Osman-
lı’dan aldığımız mirasla şehri-
mize ve ülkemize canla başla 
hizmet etme gayreti içerisinde-
yiz. Dünyada ve ülkemizde ya-
şanan gelişmeleri yakından ta-
kip ederek, hızlı bir şekilde tüm 
hizmetlerimizi ve süreçlerimizi 
güncelleyerek üyelerimize ve 
şehrimize aktarma sorumluluğu 
ile hareket etmekteyiz. Konya 
Ekonomi Raporu 2023, çok kap-
samlı ve detaylı bir çalışmanın 
ürünüdür. Bu yayında onlarca 
kurum ve kuruluştan; nüfus, 
eğitim, kültür-sanat, turizm, 
hayvancılık, tarım, enerji, dış ti-
caret, iletişim, ulaşım, istihdam, 
sağlık, yatırımlar ve ekonomi 
alanlarında aldığımız verile-
ri Türkiye karşılaştırmalarıyla 
Konya’mızı daha iyi tanımak ve 
tanıtmak için sistematik olarak 
yerleştirdik. Böylece şehrimizin 
oldukça geniş bir perspektiften 
somut olarak resmini ortaya 
koyarak, bir başucu eser haline 
getirdiğimiz rapor, Konya’nın 
geleceğini planlanması açısın-
dan büyük önem taşımaktadır. 
Yayınlanan eser, bir anlamda 
şehrin bugünkü ekonomik kar-
nesini yansıtmakta ve geleceğe 
dair planlamalar yapılabilmesi 
açısından yol gösterici nitelik ta-
şımaktadır. Konya gerek üretim 
çeşitliliği gerek modern altyapı-
ya sahip organize sanayi bölge-
leri, gerekse yüksek dış ticaret 
potansiyeli açısından ülkemizin 

yıldız şehirleri arasında yerini al-
maktadır. Ancak daha büyük he-
deflere ulaşılabilmesi için dünya 
pazarının iyi tahlil edilip, yarın 
bu pazarlarda güçlü aktörlerden 
birisi olabilmek için bugün atı-
lacak adımlar, planlamalar, ha-
yati önem taşımaktadır. İşte bu 
çalışmalar ülkemizin gelecekte 
dünyanın ilk on ekonomisi ara-
sında yer alacak yatırımlara yön 
verecek alt yapıyı hazırlamaya 
katkı sağlayacaktır. Raporda öne 
çıkan başlıklar ve yapılan SWOT 
analizleri sonucunda belirlenen 
Konya’nın güçlü ve zayıf yön-
leri tek tek ele alınıp yatırımlar 
ve üretimler buna göre yönlen-
dirilecektir. Çalışmanın ülkemiz 
ve şehrimiz ekonomisine katkı 
sağlamasını temenni ederek ka-
muoyu ile paylaşıyoruz. Raporun 
hazırlanmasında emeği geçen 
tüm çalışma arkadaşlarımıza, 
veri sağlayan kurum ve kuruluş-
lara ve destek veren tüm pay-
daşlarımıza teşekkürlerimi su-
narım.”

RAPORDA ÖNE ÇIKAN
 BAŞLIKLAR

Konya özellikle tahıl ürünleri 
konusunda Türkiye’de açık ara 
önde. Tahıl üretiminde yüzde 
10,2 ile Türkiye'de ilk sırada olan 
Konya, 2023 yılında 5 milyon 
728 bin ton tahıl üretti. Bununla 
birlikte 2023 yılında Konya Ova-
sı’nda yağışın az olması nedeniy-
le Konya’da toplam tahıl ürünleri 
üretim miktarı 2022 yılında bir 
önceki yıla göre yüzde 42,5 ora-
nında artarken, 2023 yılında sa-
dece yüzde 8,4 oranında arttı.

KÜÇÜKBAŞTA KONYA FARKI 
Türkiye'nin küçükbaş, bü-

yükbaş hayvan, kümes hayvanı 
ile et, süt ve yumurta üretimi-
ne önemli katkıları olan Konya, 
sahip olduğu geniş meralar ve 
bitkisel üretim alanları ile hay-
vancılığın gelişmesine önemli 
katkılar sağlıyor.

İŞYERİ 21 BİNİ GEÇTİ 
Konya; sahip olduğu 9’u ak-

tif 12 adet organize sanayi böl-
gesi, Bakanlık destekli 18 küçük 
sanayi sitesi, Konya iline bağlı 
ilçelerde yer alan 29 küçük sa-
nayi sitesi ve il merkezinde 89 
küçük ve özel sanayi sitesi ile 
Türkiye ekonomisinin istihdam 
ve sanayi yükünü sırtlayan iller-
den olma özelliği taşıyor.  Sanayi 
odaklı üretim misyonuyla ülke-
mizin yükselen ekonomilerinden 
birisi olan Konya’da, 2023 yılı 
verilerine göre Organize Sanayi 
Bölgesi’nde bin 874, sanayi site-
lerinde 19 bin 189 işyeri olmak 
üzere toplamda 21 bin 63 işyeri 
faaliyet gösteriyor. Sanayi bölge-
sinde belli başlı faaliyet alanla-

rı; otomotiv yedek parça sanayi, 
makina sanayi, tarım makina ve 
ekipmanları sanayi, plastik sana-
yi, mobilya ve ahşap sanayi, me-
tal sanayi, döküm sanayi, gıda 
sanayi, inşaat yapım malzeme-
leri, ambalaj sanayi olarak öne 
çıkıyor.

OSB’LERDE 70 BİNİN ÜZERİNDE 
İSTİHDAM SAĞLANIYOR 

Türkiye’nin en fazla organize 
sanayi bölgesine sahip illerinden 
biri olan Konya; parselasyon/
imar çalışmaları devam eden Il-
gın, Sarayönü ve Akşehir Gıda 
İhtisas OSB’leri ile birlikte top-
lamda 12 adet OSB ile Türkiye 
ekonomisinin sanayi lokomotif-
leri arasında yer alıyor. Konya, 
2023 sonu itibarıyla aktif 9 OS-
B’de 70 binin üzerinde çalışana 
istihdam sağlıyor.

DIŞ TİCARETTE FAZLA 
VEREN ŞEHİR 

Konya, son 15 yıldır (2011 
yılı hariç) üretimi tüketiminden 
yüksek bir şehir olma statüsünü 
sürdürüyor. Konya 2023 yılında 
1.74 milyar dolar fazla verirken, 
Türkiye dış ticaret dengesi ince-
lendiğinde 106.23 milyar dolar 
açık vererek ithalatı ihracatından 
çok daha fazla olan bir şehir olma 
özelliği taşıyor. 2016 yılında 1,31 
milyar dolar olan Konya ihracatı 
7 yılda yüzde 157 artarak 2023 
yılında 3,37 milyar dolara çıktı. 
Türkiye ihracatındaki bu artış 
oranı ise yüzde 71’de kalırken, 
149,25 milyar dolardan 255,54 
milyar dolara yükseldi. İhracat 
rakamları grafiğinde, 2023 yılın-
da hem Türkiye hem de Konya 
ihracatında hafif bir yükseliş ol-
duğu görülüyor.

YENİLENEBİLİR ENERJİDE 
KONYA LİDER

Konya güneşlenme potan-
siyeli bağlamında yenilenebilir 
enerjide de öne çıkan bir şehir. 
Lisanssız elektrik kurulu gücü 
açısından Türkiye’de ilk sırada-
ki il, 712 MW’lık kurulu gücüy-
le Konya olarak dikkat çekiyor. 
Konya’nın ardından 637 MW’lık 
kurulu gücüyle Ankara ikinci, 
547 MW’lık kurulu gücüyle Ga-
ziantep üçüncü sırada yer alıyor.
n TÜLİN ŞEKER

Konya Ticaret Odası (KTO), Konya Ekonomi Raporu’nu yayınladı. Buna göre Konya lisans-
sız elektrik kurulu gücü açısından lider, tarım ve sanayi üretiminde ise ilk sıralarda yer alıyor 

Enerjide, tarımda, 
sanayide farklıyız

Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, belediye 
meclis üyeleri ile birlikte son dö-
nemde yapımı devam eden ve 
ilçeye kazandırılan yatırımları 
yerinde inceledi. 

Başkan Pekyatırmacı, meclis 
üyelerinin özverili gayretleriyle 
Selçuklu’ya prestijli yatırımlar 
ile değer kattıklarını ifade etti. 
Selçuklu Belediyesi tarafından 
ilçenin farklı noktalarına kazan-
dırılan ve yapımı devam eden 
yatırımlar meclis üyelerinin de 
katıldığı saha gezisi ile yerin-
de incelendi.  Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
gezi kapsamında meclis üyeleri-
ne eğitimden, sağlığa, spordan, 
yeşil alan çalışmalarına kadar 
Selçuklu’ya değer katacak ça-
lışmaların son durumu hakkın-
da bilgiler verdi.  Program kap-
samında geziye katılan meclis 

üyeleri Selçuklu Belediyesi’nin 
en prestijli yatırımlarından biri 
olan Sporcu Seçme ve Yetiştirme 
Merkezi, Tarihi Sille Mahallesi’n-
de devam eden projeler, Toplum 
Ruh Sağlığı Merkezi, Yelda Parkı 
ve Güzel Sanatlar Lisesi’nin yanı 
sıra Selçuklu Fen Lisesi Spor Sa-
lonu, Konya Spor Lisesi Spor Sa-

lonu’nda incelemelerde buluna-
rak projeleri yakından inceleme 
fırsatı buldu.  Yaz Spor Okulları 
futbol ve tenis branşı ziyaretleri 
ile başlayan saha gezisi Selçuklu 
Otizmli Bireyler Merkezi, Konya 
Tropikal Kelebek Bahçesi ve Sel-
çuklu Seyir Tepesi ziyaretleri ile 
sona erdi. 

“SELÇUKLU’YU ZİRVEYE TAŞIMAYA 
DEVAM EDECEĞİZ”

Başkan Yardımcıları ve birim 
müdürlerinin de hazır bulundu-
ğu inceleme gezisinde hizmete 
sunulan yüzlerce hizmette mec-
lis üyelerinin katkısının bulundu-
ğunu ifade eden Selçuklu Beledi-
ye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 

yeni dönemde de meclis üyeleri 
ile birlikte Selçuklu halkına en iyi 
hizmeti sunmanın gayreti içinde 
olacaklarını ifade etti.  Selçuk-
lu’nun 695 bin nüfusuyla Tür-
kiye’de 50 ilden daha büyük bir 
ilçe olduğunu ifade eden Başkan 
Pekyatırmacı: “Her yıl hem nüfus 
oranımız artıyor hem de hizmet 

alanımız genişliyor. Fakat Sel-
çuklumuz için daha yapacak bir-
çok hizmetin olduğunu biliyoruz. 
Bu yeni dönemde de öncelikli ih-
tiyaçların dikkate alındığı ve ye-
diden yetmişe her yaştan bireyin 
faydalandığı sosyal, kültürel ve 
fiziki hizmetlerin yerine getiril-
mesi için projeler üretiyoruz. Bu 
anlamda yapımına başladığımız 
tesislerimizi planladığımız süre 
içerisinde bitirmek için gayret-
le çalışıyoruz. Bu çalışmaların 
ortaya konulmasında kuşkusuz 
meclis üyelerimizin büyük emek 
ve katkıları var. İnşallah gös-
terdiğimiz bu uyum ve gayret 
Selçuklu’ya hizmet olarak yan-
sıyacak. Tek amacımız hemşehri-
lerimizin en iyi hizmeti almaları.  
Yeni dönemimizde de bu vizyon-
la Selçuklumuza değer katmaya 
devam edeceğiz.” ifadelerini kul-
landı. n HABER MERKEZİ 

‘Selçuklumuz için daha yapacak çok işimiz var’

Selçuk Öztürk
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16-19 Ekim 2024 tarihinde 
TÜYAP Fuar Kongre Merkezinde 
gerçekleşecek olan Konya Master 
Shoes Ayakkabı ve Çanta Moda Fu-
arı’nın geçen seneye göre çok daha 
fazla ilgi göreceğini aktaran Konya 
Ayakkabıcılar Esnaf Odası Baş-
kanı Muhammet Acar, ayrıca son 
zamanlarda artan sahte ayakkabı 
üretimi ve satışına ilişkin vatandaş-
ları uyardı. Acar, “Uluslararası stan-
dartları taşıyan ayakkabılarda etiket 
olur” diye söyledi. 

“KONYA AYAKKABI SEKTÖRÜNÜ 
DÜNYAYA PAZARLIYORUZ” 
Muhammet Acar, ayakkabı sek-

töründe suni bir gerileme olduğunu 
belirterek zaten dünya genelinde 
sektörel bazda bir gerilemenin ya-
şandığına işaret etti. Bu durumun 
ayakkabı sektörüne has bir şey ol-
madığının altını çizen Muhammet 
Acar, hatta Türkiye şartlarında şu 
an en yoğun çalışanın ayakkabı 
sektörü olduğunu açıkladı. Türki-
ye’de üretilen ayakkabı çeşitliliği-
nin, kalitenin ve üretimin arttığını 
da söyleyen Acar, “Özellikle Konya 
Aykent Ayakkabıcılar Sanayisi’nin 
80 milyon çift ayakkabı üretim ka-
pasitesi olup bununla birlikte ka-
litesi, kapasitesi, üretim çeşitliliği 
ve deri grupların olmasıyla dünya 
pazarında çok fazla ilgi görüyor. Biz 
bunu çalışmalarla daha çok geliştir-
meye çalışıyoruz. Konya ayakkabı 

sektörünü dünyaya pazarlamaya 
devam ediyoruz” şeklinde konuştu. 

BU FUAR ÇOK DAHA
 KALABALIK OLACAK! 

Konya’da ayakkabı sektöründe-
ki gelişimin her geçen dönem art-
tığını vurgulayan Muhammet Acar, 
geçen yıl ekim ayında Konya’da 
uluslararası düzeyde Master Shoes 
Ayakkabı ve Çanta Moda Fuarı ger-
çekleştirdiklerini ve TÜYAP Fuar 
Kongre Merkezinde yaptıkları bu 
fuara; yurt içi ve yurt dışından tem-
silcilikler olmak üzere 120 firmanın 
katıldığını anımsattı. Bu yıl 16-19 
Ekim arasında tekrardan gerçek-
leşecek olan fuara geçen yıldan 2 
kat fazla katılımcı talebi geldiğine 
dikkat çeken Acar, “Şu anda 200 
katılımcı firmayı geçmiş durumda-
yız. Fuara yaklaşık 3 ay var. Biz ge-

çen yılın 2 katıyla çalışmaya devam 
ediyoruz. Bu fuarda hem yerelden 
hem de ulusaldan katılımlar ve yurt 
dışından temsilcilik açacak sektör 
grubu firmalar da olacak. Herkesi 
fuara bekliyoruz. Sektör grupları-
nın bu fuara özellikle gelmelerini 
tavsiye ederim. Bilgi dağarcıkları 
daha fazla artacaktır” ifadelerini 
kullandı. 

BİR AYAKKABI FABRİKADA 
30 AŞAMADAN GEÇİYOR 

Fuarların Konya’daki ayakkabı 
sektörüne önemli katkıları olduğu-
nu aktaran Acar, 2022 yılında Kon-
ya ayakkabı sektörünü, ayakkabı 
sanayisini, üretim çeşitliliğini orta-
ya koyan bir tanıtım filmi yaptıkla-
rını anımsattı. Bu filmde esas ama-
cın Konya’da üretilen ayakkabıların 
dünya tarafından bilinmesi oldu-

ğunu dile getiren Acar, “Biz bunu 
başardık. Ticaret Bakanlığı ve eski 
dönem Ticaret Bakanıyla görüşerek 
Türkiye’nin ülkelerdeki ticaret ate-
şeleri vasıtasıyla filmin dağılımını 
ve yayılımını sağladık. Dünyadaki 
ayakkabı sektör grupları, alım he-
yetleri bu filmi dikkatlice izlediler. 
Akabinde biz 1 yıl sonra Ayakkabı 
Fuarını gerçekleştirmiştik. Önce 
tanıtım, sonra fuar. Elimizden gel-
diğince Konya ayakkabı sektörünü 
dünyaya açmaya çalışıyoruz. Bun-
ların sonucunda Konya, ayakkabı 
sektöründe dünyada bir marka şe-
hir oldu. Nasıl ki; Almanya, İtalya, 
İngiltere’den bahsediliyorsa artık 
insanlar Türkiye ve Konya’dan bah-
setmeye başladı. Bunu uluslararası 
camiadaki sektör gruplarının ifa-
desiyle söylüyorum. Avrupa’da 1 

numaralı olan tarım fuarı Konya’da 
yapılırken, Türkiye’de 2’nci büyük 
fuar ise Konya Ayakkabı ve Çan-
ta Moda Fuarı oldu. Bu tescillendi. 
Ayrıca Konya’mızda bay ve ba-
yan ayakkabılarında, özellikle deri 
gruplarında, ihraç edilen ayakka-
bıların üretiminin yüzde 40’ı Kon-
ya’da yapılıyor. İhracatta da büyük 
payımız bulunuyor. İtalya, Alman-
ya, İngiltere gibi 70 ülkeye ihracat 
yapıyoruz. Bunların yanında ayak-
kabı üretimi 30 aşamadan geçiyor. 
Gerçekten fabrikalarımızda zorlu 
bir süreç söz konusu oluyor” diye 
kaydetti. 

SAHTE AYAKKABILARA DİKKAT! 
Son zamanlarda sahte ayakkabı 

üretimi yapan yerlere yapılan ope-
rasyonlar çoğaldı. Hatta kanserojen 
içeren ayakkabılar da bulunuyor ve 

vatandaşlar kandırılıyor. Bu nokta-
da Başkan Acar, ayakkabının sahte 
olup olmadığını vatandaşın anla-
yamayacağını söyleyerek bu ko-
nuda Ticaret Bakanlığı’nın geçmiş 
yıllarda yayımladığı bir genelge ile 
ayakkabılarda etiketin oluşturul-
masının zorunlu olduğunu kaydet-
ti. “Uluslararası standartları taşıyan 
ayakkabılarda etiket olur” diyen 
Acar, ayakkabının iç, dış, tabanı-
nın ne olduğu, hangi malzemeden 
kullanıldığını belirtme noktasında 
zorunluluğun bulunduğuna işaret 
ederek, “Vatandaş alacağı ayakka-
bının etiketine bakmalı. Bu etiketle-
rin olmadığı firmalar da var. Tüketi-
cilerin bunlara mesafeli yaklaşması 
gerekiyor. Öyle sahte ayakkabılar 
var ki deriden ayırt edemezsiniz. 
Konya’da yüzde 90’ın üzerinde üre-
tilen ayakkabıların tamamı içi-dışı 
deriden, insan sağlığına zarar ver-
meyen, tabi malzemeden yapılmış 
ayakkabılardır. Konya’da üretilen 
ayakkabılar dünyanın en ucuz 
ayakkabıları. Hem uygun hem de 
kaliteli. Biz zaten öz sermaye ile ça-
lışıyoruz. Bu çok önemli. İnsanların 
ayakkabının modeline, görünüşüne 
aldanmamaları gerekiyor. Herkesin 
ayak yapıları farklıdır. Ayak yapınıza 
göre model seçmelisiniz. Bir bilene 
danışmalısınız ve çakma ayakkabıyı 
sağlığınız için satın almamalısınız” 
diye konuştu. n TUBA KAYA

Kadın ve çocukların toplumda-
ki rolüne katkıda bulunmak ama-
cıyla gönüllü eğitim faaliyetlerini 
sürdüren Aden Eğitim, Dayanış-
ma ve Yardımlaşma Derneği, ye-
tim ve ihtiyaç sahibi çocuklar için 
sürdürdüğü anaokulu projesi olan 
‘Eğitimli Anne, Bilinçli Nesil’ bu 
yıl da sürdürüyor. 2 Eylül’e kadar 
sürecek olan kayıtlarla ilgili bilgi 
veren Dernek Başkanı Hamide 
Baloğlu, Aden olarak yaptıkları 
diğer faaliyetler hakkında da ko-
nuştu. 

AİLELERİN YÜKÜNÜ 
HAFİFLETİYORLAR!

Kadın ve çocukların gelişim ve 
eğitimi açısından farklı çalışmala-
ra imza atan Aden Eğitim, Daya-
nışma ve Yardımlaşma Derneği, 
yaptığı faaliyetlerle yüzlerce insa-
na dokunmaya ve geleceğe umut 
olmaya devam ediyor. Bu kapsam-
da yetim ve ihtiyaç sahibi ailele-
rin çocuklarına ücretsiz anaokulu 
projesiyle ailelerin yükünü hafifle-
tirken çocukların eğitimi de katkı 
sunan Aden, bu yıl da kayıtlarını 
başlattı. Konuyla ilgili bilgi veren 
Başkan Hamide Baloğlu, “Derne-
ğimiz 3-6 yaş arası çocuklara ana-
okulu eğitimi veriyor. Eğitimimiz 
Milli Eğitim Müdürlüğü’ne akredi-
te bir şekilde ve resmi öğretmen-

lerimizle birlikte eğitim veriyoruz. 
Yani diğer anaokullarındaki prose-
düre biz de tabiyiz.” diye konuştu. 
‘AMACIMIZ EĞİTİMLİ, İYİ BİR NESİL 

YETİŞTİRMEK’
Diğer anaokullarında kırtasiye 

ve gerekli ihtiyaç malzemeleri için 
velilerden talep edilen ücretlerin 

hepsinin Aden’de destekçiler tara-
fından karşılandığına işaret eden 
Baloğlu, “Biz, yetim ve ihtiyaç sa-
hibi ailelerin çocuklarına hizmet 
verdiğimiz için çocukların bütün 
ihtiyaçları bize sponsor olan des-
tecilerimizi tarafından karşılanı-
yor.  Evlerinden aldığımız çocuk-
ları eğitim sonrası evlerine teslim 
ediyoruz. Bunlardan da hiçbir üc-
ret almıyoruz. Amacımız eğitimli, 
iyi bir nesil yetiştirmek. İhsani-
ye’deki anaokulumuza Karatay, 
Selçuklu ya da Meram’dan aileler 
2 Eylül’e kadar başvuru yapabi-
lirler. Kontenjanımız 75 öğrenci.” 
ifadelerini kullandı. 

‘VERDİĞİMİZ EĞİTİMİN 
KALİTESİNE KEFİLİZ’

Ücretsiz ancak kaliteli bir hiz-
met verdiklerini belirten Baloğlu, 

bu kapsamda talep gelirse makul 
bir ücretle diğer ailelere de hizmet 
verebileceklerine işaret etti. Ba-
loğlu, konuyla ilgili şunları söyledi: 
“Bu zamana kadar verdiğimiz eği-
timlerde yalnızca ücretsiz eğitim 
verebileceğimiz yetim ve ihtiyaç 
sahibi çocuklardan kayıt alıyorduk 
ancak verdiğimiz eğitimin kalite-
sine kefiliz. Bu yüzden bu yıl ta-
lep olursa 1 sınıfı da ücretli olarak, 
makul bir ücretle diğer ailelere de 
açmayı düşünüyoruz.” 

‘ANNELERİN İSTİHDAMDA YER 
ALMASINI ÖNEMSİYORUZ’

Annelere yönelik verdikle-
ri seminerlerle toplumsal olarak 
geri planda kalmış ve ekonomik 
özgürlüğünü elde etmek isteyen 
kadınların da destecisi olduklarını 
söyleyen Baloğlu, bu kapsamdaki 
meslek edindirme eğitimlerinden 
de bahsetti. Baloğlu, “Yaptığımız 
diğer faaliyetlerden bahsetmek 
gerekirse annelere de sık sık se-
minerler düzenliyoruz. Annelere 
meslek edindirme eğitimi verdik-
ten sonra çalışmak isteyen anne-
lerimize de iş bulmaya çalışıyoruz. 
Hasta ve küçük çocuğu olan yani 
çalışamayacak düzeyde olan an-
nelerimizi de duyurarak onların 
sesi olmaya çalışıyoruz.” diye ko-
nuştu. n HACER CEYLAN

Konya Ayakkabıcılar Esnaf Odası Başkanı Muhammet Acar, 16-19 Ekim tarihinde TÜYAP’ta gerçekleştirilecek olan Kon-
ya Master Shoes Ayakkabı ve Çanta Moda Fuarı’na geçen seneye göre 2 kat daha fazla ziyaretçi beklediklerini açıkladı 

Konya’dan dünyaya bir iyilik hareketi olarak kurulan Aden Eğitim, Dayanışma ve Yardımlaşma Derneği, yetim ve ihtiyaç sahibi 
çocuklar için 3-6 yaş anaokulu kayıtlarını başlattı. Başkan Baloğlu, amaçlarının ‘eğitimli bir nesil yetiştirmek’ olduğunu söyledi    

Bu fuar çok başka olacak! 

Ailelerin yükünü hafifletiyorlar 

Muhammet Acar

Hamide Baloğlu



Otomobil şarampole devrildi: 2 yaralı Zararlılara karşı seferberlik başlattılar
Beyşehir’de otomobilin 

şarampole devrilmesi sonucu 
2 kişi yaralandı. Kaza, sabah 
saatlerinde Beyşehir-Antalya 
Kara yolunun 16. kilometre-
sinde meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, seyir halindeki 
34 LFY 56 plakalı otomobil 
Yeşildağ Mahallesi yakınla-
rında sürücüsünün direksiyon 
hakimiyetini kaybetmesi so-
nucu yoldan çıktı. Şarampole 
devrilerek ters dönen aracın 
sürücüsü ile yolcu olarak bu-
lunan 1 kişi yaralandı. Sıkış-
malı kaza ihbarı üzerine adre-
se sağlık, itfaiye ve jandarma 
ekipleri sevk edildi. Ekipler, 
araçta sıkışan kişiyi yaptığı 
çalışmayla çıkardı. Yaralılar 

adrese sevk edilen ambulans-
larla kaldırıldıkları Beyşehir 
Devlet Hastanesinde teda-

vi altına alındı. Kazayla ilgili 
tahkikat başlatıldı.
n İHA

Beyşehir’de meyve bahçele-
rinde görülmesi muhtemel has-
talık ve zararlılara karşı başlatı-
lan seferberlik sürüyor. Beyşehir 
İlçe Tarım ve Orman Müdürlü-
ğünden yürütülen çalışmalara 
ilişkin olarak yapılan açıklama-
da, kurum bünyesinde görev ya-
pan teknik personellerin sahada 
mesaisini devam ettirdiği belir-
tildi. Açıklamada, ilgili personel 
tarafından meyve bahçelerinde 
hastalık ve zararlı kontrollerinin 
yapıldığı vurgulanarak, “Üreti-
cilerimizle sahada buluşularak 
meyve yetiştiriciliği hakkında 
da teknik bilgiler paylaşılmıştır. 
Müdürlüğümüze ait kameralı 
tuzaklar, feromon tuzaklar ve 
tahmin uyarı sistemlerimizle 

meyve bahçelerimiz yakından 
takip edilmekte, sahadaki göz-
lemlerimiz sonucu oluşabilecek 

risklere karşı üreticilerimiz bil-
gilendirilmektedir" denildi.
n AA

Beyşehir’de bitki koruma 
ürünü satan bayiler sıkı takip 
altına alındı.

Beyşehir İlçe Tarım ve Or-
man Müdürlüğünden yapılan 
açıklamada, kurum bünyesinde 
görev yapan teknik personel-
ler tarafından ilçe genelinde 
faaliyet gösteren bitki koruma 

ürünleri bayilerinin denetime 
tabi tutulduğu belirtildi. Açık-
lamada, üreticilerin güvenilir 
bitki koruma ürünleri temini 
ve gübrelere ulaşabilmesi için 
bayi kontrollerinin aralıksız de-
vam etmekte olduğu belirtile-
rek şunlar kaydedildi: “Yapılan 
denetim ve kontrollerde, bayi-

lerimizin fiziki şartlarının mev-
zuata uygunluğu, satışı yapılan 
bitki koruma ürünlerinin ruh-
sat kontrolleri ve son kullanım 
tarihleri kontrolü yapılmakta-
dır. Bayilerde satışı yasak olan 
maddelerin denetimi, insan ve 
hayvan gıdalarının bulunup 
bulunmadığı, iş yerindeki gü-

venlik tedbirlerinin uygunluğu 
kontrol edilmektedir. Üreticile-
rimizin doğru ilaç ve doğru ma-
kine kullanımının sağlanması, 
tüketicilerimizin pestisit kalın-
tısı olmayan sağlıklı ürünlere 
ulaşabilmesi için tüm kontroller 
teknik personelimizce titizlikle 
yürütülmektedir.”  n İHA

Bitki koruma ürünleri sıkı takibe alındı 

Konya Tarihi Bedesten Çar-
şısında dedesinden ve baba-
sından kalma dükkanda hem 
kundura işi ile uğraşan hem de 
asıl mesleği top tamirciliği olan 
Fevzi Özden (61), 40 yıldır mes-
leğini devam ettiriyor. İlkokul 
yıllarında okuldan sonra baba-
sının yanına gelerek top tamir 
etmeyi öğrenen Özden, mesle-
ğin inceliklerini de öğrendikten 
sonra dükkanında neredeyse 
her gün onlarca top tamiri yapı-
yor. Okullardan ve firmalardan 
da topların geldiğini ifade eden 
Özden, elinden geldiğince talebi 
karşılamaya çalışıyor. Çocukla-
rın patlayan toplarını ilk günkü 
heyecanı ile tamir eden Özden, 
topları tamir ettikten sonra ço-
cukların ona teşekkür etmesinin 
çok güzel bir duygu olduğunu 
belirtti.

“BAZEN 20-30 TOP, 
BAZEN 40-50 TOP”

Üçüncü nesildir top tami-
ri yaptıklarını ifade eden Fevzi 
Özden, “Babam 50 senedir top 
tamiri ile uğraşıyordu. Şimdi de 
biz elimizden geldiği kadarıyla 
devam ettiriyoruz. Kullanılmış 
top patlıyor. Diken veya değişik 
materyallerin batması sonucu 
patlıyor. Topları da bize geti-

riyorlar, elimizden geldiğince 
tamir etmeye çalışıyoruz. Top-
larda da aynı bisiklet ve moto-
sikletlerin lastikleri gibi iç las-
tikler mevcut. Topun içinden iç 
lastiğini çıkartıyoruz. Patlağını 
yapıştırıp aynı orijinal şekilde 
dikmeye özen gösteriyoruz. Top 
tamir ettirmeye gelen oluyor. 
Bazı günler firmalardan, okul-
lardan çok gelen oluyor. Bazen 
20-30 top, bazen 40-50 top. Ge-
çen günlerde firmanın birinden 
73 top geldi. Bizler de yaptık ve 
hepsini teslim ettik” dedi.

“ÇOCUK YA DA BABA SEVİNEREK 
ALIP GİDİYOR”

Patlayan bir topun dikil-
me aşamalarını anlatan Özden, 
“Toplar patladığı zaman bize ge-
tiriliyor. Biz de ilk olarak hava-
sını indiriyoruz. Belirli bir yerini 
açıyoruz. Sonrasında iç lastikleri 
çıkartılıyor. Patlak neresiyse bu-
luyoruz. Orayı güzelce yapıştırı-
yoruz. Daha sonra da gene aynı 
şekilde dikiyoruz. Yaptığımız iş 
hiç belli olmaz. Voleybol, bas-
ketbol, futbol toplarının hepsi-
nin de tamiri olur. Zaman zaman 

güzel hatıralarla karşılaşıyoruz. 
Konya'da bu işi yapan yok deni-
lecek kadar az. Emanet bir top 
alıyor, o da patlıyor. Burada çok 
geziniyor, yapacak bir yer bula-
mayınca ya yenisini alacak ya da 
parasını verecek. Biz tamir edi-
yoruz, orijinal şekilde veriyoruz. 
Çocuk ya da baba sevinerek alıp 
gidiyor” şeklinde konuştu.
“TOP TAMİRİ İLE UĞRAŞACAK GENÇ 

ŞU AN İÇİN YOK”
Mesleğin geleceğinin olma-

dığını kimsenin de top tamiri ile 
ilgilenmediğinin altını çizen Öz-
den, “Rabbim bana 3 kız çocuğu 
nasip etti. Bu mesleğe devam 
olur mu olmaz mı bilmiyorum. 
Gelecekte ise bu meslek yok 
gibi gözüküyor. Top tamiri ile 
uğraşacak genç şu an için yok. 
Bir şeyler öğretmek, aktarmak 
lazım. Bu işlerin hepsinin dikiş 
iğneleri bile ayrı ayrı. Bazı top-
ların iğnesi kalın olur, bazıların 
ki ince olur. Bunları da gençle-
re aktarmak lazım. Dikildikten 
sonraki son bitiş noktasını da 
herkes beceremez. Son noktayı 
da gençlerin öğrenmesi lazım. 
Yeni nesil gelirse, bilmiyorum 
artık olur mu olmaz mı?” diye 
konuştu.
n İHA

Konya'da üç kuşaktır top tamir eden Özden ailesinin son temsilcisi, çocukları mutlu etmek için top-
ları tamir etmeye devam ediyor. Özden, çocukları mutlu etmenin oldukça güzel olduğunu söylüyor

Zanaatla sevindiriyor
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Selçuklu İlçesi’nde otomobi-
lin çarptığı kişi hayatını kaybetti. 
Konya-Isparta kara yolunun17. 
kilometresinde, Mahmut İ. ida-
resindeki 42 R 1551 plakalı oto-
mobil, Muhammet Talha Orhan'a 
(23) çarptı. İhbar üzerine kaza 
yerine sağlık ve polis ekipleri 
sevk edildi. Sağlık ekipleri, Or-
han'ın hayatını kaybettiğini be-

lirledi.
Gözaltına alınan sürücü em-

niyete götürüldü. Orhan'ın, kaza-
dan bir süre önce sağanağın etki-
siyle kayganlaşan yolda 42 ALN 
658 plakalı otomobili ile kaza 
yaptığı, aracını çekiciye yüklet-
tikten sonra kalan parçaları top-
lamak için yola çıktığı öğrenildi.
 n AA

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 
yurt genelinde son 5 günde ara-
nan kişilere yönelik düzenlenen 
"Çember-20" operasyonlarında, 
çeşitli suçlardan aranan 4 bin 517 
firarinin yakalandığını bildirdi. Yer-
likaya'nın sosyal medya hesabın-
dan yaptığı açıklamaya göre, 81 
ilde 5 günde çeşitli suçlardan ara-
nan kişilere yönelik operasyonlar 
düzenlendi. Hakkında yakalama 
kaydı bulunan 4 bin 517 firari gö-
zaltına alındı. Bu kişilerden 4 bin 
489'unun 5 yıla kadar, 19'unun 

5-10 yıl arası, 9'unun ise 10 yıl ve 
üzeri süredir arandığı tespit edildi. 
Yakalananlardan 698'inin hırsızlık, 
454'ünün dolandırıcılık, 180'inin 
yağma, 124'ünün adam öldürme, 
131'inin cinsel suçlardan, 731'inin 
narkotik suçlardan, 39'unun terör 
suçlarından ve 458'inin de kaçakçı-
lık ve organize suçlarını işledikleri 
için arandığı belirlendi. Yerlikaya, 
suçluların sokaklarda gezmeleri-
ne asla müsaade etmeyeceklerini 
kaydetti. 
 n AA

Trafik kazası genci 23 
yaşında hayattan kopardı 

Suçlular ‘Çember’e alındı, 
4 bin 517 kişi yakalandı

Bu Gazete Basın Meslek İlkeleri’ne uymaya söz vermiştir 

Hususi İlan Reklam Fiyatları 
Logo Üstü  : 1.250 TL + KDV
Çeyrek Sayfa Siyah Beyaz : 750 TL + KDV
Yarım Sayfa Siyah Beyaz       : 1.000 TL + KDV
Tam Sayfa Siyah Beyaz : 2.500 TL + KDV
Arka Tam Sayfa : 5.000 TL + KDV
Arka Yarım Sayfa : 3.000 TL + KDV
Tam Sayfa Renkli İç Sayfa : 4.000 TL + KDV
Sütun Santim fiyatı (S/B) : 140 + KDV

• İletişim Adresi:
Musalla Bağları Mahallesi Dereboyu Sokak No:10 Selçuklu/KONYA

• İletişim Hattı: 444 5 158
Fax: 0332 342 20 20

Haber Mail: haber@konyayenigun.com
Reklam Mail: reklam@konyayenigun.com

www.konyayenigun.com
Konya Yenigün Gazetesi UETS adresi : 25959-15019-48448

• Baskı Merkezi
Arslan Güneydoğu Gazetecilik, Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş.

Saray Osmangazi Mh. Sütçü İmam Sk. No: 33 Pursaklar/ANKARA
Tlf: 0312 419 20 01 

• Dağıtım Şirketi
Burçak İletişim Dağ. Paz. Kargo Nak. Tütün ve Tütün Ür. Tic. Ltd. Şti.
Musalla Bağları Mah. Elmalı Cd. Güzide Sk. No:23 Selçuklu / KONYA

Yenibahar İletişim Yayıncılık Reklam
San. ve Tic. A.Ş. Adına Sahibi

Mustafa ARSLAN

Yayın Danışmanı :  Behçet BÜYÜKGÖKMEN

S. Yazıişleri Müdürü : Abdullah Akif SOLAK

Kuruluş: 21 Temmuz 2008
7 Ağustos 2024 Çarşamba • Yıl: 16 • Sayı: 5245

Yayın Türü: Yerel Süreli



15 Temmuz 1974 ta-
rihinde Yunanistan tara-
fından yapılan darbeye 
karşılık Türkiye Cumhuri-
yeti tarafından 20 Temmuz 
1974 tarihinde “Kıbrıs Ba-
rış Harekatı” çerçevesinde 
10 Akörenli’nin bu savaşta 
görev yaptığı görülmekte.

20 Temmuz 1974'te ilk, 
14 Ağustos 1974 tarihinde 
2. harekatın yapılması çer-
çevesinde 40.000'e yakın 
Türk askerinin görev yap-
ması paralelinde adanın 
yüzde 37'sinin Türk kont-
rolüne geçmesi devamında 
da 15 Kasım 1983 tarihinde 
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhu-
riyeti kurulmuştu. Savaşta 
70 Mücahit ve 270 sivil şe-
hit olmuştu.

Kıbrıs Barış Harekatı’n-
da Akörenli 1 Üsteğmen, 3 
Astsubay,1 Saymanlık Per-
soneli, 2 Çavuş, 1 Onbaşı 
ve 1 Er görev yapmıştı.
TOPCU ÜSTEĞMEN MUZAF-

FER TULUKCU
Uzun yıllar İzmit'te em-

niyet mensubu olarak gö-
rev yapan rahmetli Nazım 
Tulukcu'nun 26 Mayıs 1949 
doğumlu küçük oğlu Mu-
zaffer Tulukcu Topçu Üs-
teğmen rütbesi ile 39 Tü-
men, 39 Topçu Alayı’nın 
3. Topçu Tabur Karargah 
Bölük Komutanı olarak 19 
temmuz 1974 günü görev 
yaptığı İslahiye'den Mersin 
Çıkarma Bölgesine hareket 
etti. (213. Piyade Alay Mu-
harebe Grubu’nun bir par-
çası) Kıbrıs'a çıkan 2. dalga 
çıkarma kuvveti olarak. 1 
hareket tamamlandı. 2. ha-
reket için Beşparmak Dağ-
ları’nın güneyine geçerek 
Sihari Bölgesi’nden Ser-
darlı istikametine taarruz 
edilerek Magosa'yı düşüren 
ekibin içinde yer aldı. Hare-
kattan sonra bir yıl boyun-
ca Mevlevi köyünde kaldı. 
O bölgede kendisinin ter-
cih ettiği tepeye TULUKCU 
TEPESİ adı verilerek onare 
edildi. Emekli Yarbay Mu-
zaffer Tulukcu halen İstan-
bul Hadımköy'de yaşıyor.

TANK KIDEMLİ BAŞÇAVUŞ 
CELAL MUCUK

15 Haziran 1941 tari-
hinde Akören'de doğdu. 
Mucuların Memeke’nin 
oğlu.

Ankara, İstanbul Ha-
dımköy, Erzurum ve Diyar-
bakır'da görev yaptı. 1974 
Kıbrıs Barış Harekatı'nda 
14 Ağustos'taki 2. hareket 
ile üstlendiği görevi 1 yılı 
aşkın sürdürmüştü.

1980 yılında emekli olan 
Tank Kıdemli Başçavuş Ce-
lal Mucuk 5 yıl kadar Konya 
Öğretmenevleri Mahalle-
si'nde bakkallık yaptıktan 
sonra 29 Ağustos 2000 
tarihinde vefat etti. Rah-
metlinin kabri Konya Mu-

salla Mezarlığı’nda. Eşi Sıddıka, 
oğulları Cengiz ve İsmail ile 
kızları Fadime ve Seval Hanım 
Konya'da ikamet ediyorlar.

Sarayönü Ziraat Okulu me-
zunu Celal Mucuk 1961 yılında 
Akörenli Albay Mehmet Ekin-
ci'nin ilgisiyle Astsubay olarak 
Türk ordusuna katılmıştı.
ASTSUBAY MUSTAFA AKCEYLAN

1941 yılında Akören'de 
doğdu. Hacımemişlerin Ali Os-
man'ın oğlu, 1960 yılında Albay 
Mehmet Ekinci'nin ilgisi ile ast-
subay oldu. Ankara Etimesgut, 
Kırklareli, Erzurum Aşkale, tek-
rar Ankara Etimesgut'ta görev 
yaparken 1974 yılında Kıbrıs 
Barış harekatına katıldı. 8 ay 
Lefkoşa'da görev yaptıktan son-
ra Türkiye'ye döndü.

Gaziantep İslahiye, Kars, 
Elazığ ve Ağrı'da mesleğini sür-
dürerek 1983 yılında emekli 
oldu. Halen Konya'da yaşıyor.

SAYMANLIK PERSONELİ 
MUHARREM KARATOMAS
Tomasların Abdullah'ın oğlu, 

15 Haziran 1943 tarihinde Akö-
ren'de doğdu. 1967-1968 yılla-
rında Konya Vergi Dairesi’nde 
görev yaptı. Sonrasında da Kon-
ya 2. Ordu'da Saymanlık Perso-
neli olarak görev yaparken Kıb-
rıs Barış Harekatı çerçevesinde 
1974-1975 yıllarında sayman-
lık görevini Kıbrıs'ta sürdür-
dü. Tekrar Konya'da görevine 
döndü. Son yıllarını da Konya 
Veteriner Fakültesi’nde görev 
yaparak tamamladı. 2008 yılın-

da emekli olan Muharrem Kara-
tomas 23 Eylül 2021 tarihinde 
vefat etti, rahmetli, Konya Tek-
ke Mezarlığı’na defnedildi.

Konyalı Emine Özişçi Ha-
nım’la evli olup Meral Kara-
tomas, Fatma Harmankaya ve 
Mehmet Akif Karatomas adında 
3 çocuk babasıydı.

ASTSUBAY HAMDİ ÖZGÜNER
Çerezcikara'nın Mehmet'in 

oğlu 25 Mayıs 1942 yılında 
Akören'de doğdu. 1962 yılında 
Ankara'da Muhabere Astsubay 
olarak göreve başladı. Sonra-
sı Erzurum Aşkale Kandil'de 
ve Tekirdağ Çorlu'da görevi-
ni sürdürdü .1974 Kıbrıs Barış 
harekatının son döneminde 7-8 
ay kadar Kıbrıs Savaşı'nda bu-
lundu. Çanakkale Gelibolu'da 
mesleğini sürdürürken 17 Ekim 
1978 günü İstanbul yolculu-
ğunda trafik kazasına kurban 
gitti. Akören Tahtalı mezarlığa 
defnedildi. İsmi İzmir’de uçak 
kazasında şehit olan amcası 
Hamdi Özgüner’den gelmekte.

KOMANDO ER YAŞAR ÖNER
(Kurukafa) Mustafa Öner’in 

oğlu 25 Mart 1953 tarihinde 
Akören'de doğdu. 1974 yılı Kıb-
rıs Barış Harekatı'nda Komando 
Er olarak 250 kişi ile Beşparmak 
Dağları’na çıkan ekibin içinde 
yer aldı. Yunan ile çıkan sıcak 
savaşta 1 astsubay ve 9 er şe-
hit olmuştu. 1975 yılında terhis 
oldu. Terhis sonrası Konya Me-
daş Genel Müdürlüğü’nde göre-
ve başladı. 2000 yılında emekli 

oldu. 2000 yılı mart ayında 
Türkiye Muharip Gaziler 
Derneği Konya Şubesi’n-
de 2. Başkan 2004 yılında 
Başkan oldu. Amansız bir 
hastalığa yakalanan Yaşar 
Öner 24 Mart 2010 tarihin-
de rahmetli oldu ve Akören 
Kadıburnu mezarlığına def-
nedildi. 1985 -2003 yılları 
arasında Medaş’ta çalışa-
rak emekli olan Yaşar Öner, 
Şehriban Harmankaya Ha-
nım’la evli idi. Oğlu Musta-
fa Öner 2004 yılında trafik 
kazasına kurban gitmişti. 
Hanımı ve kızı Emine De-
mir Konya’da yaşıyorlar. 

ONBAŞI HASAN MUCUK 
Kıbrıs Barış Harekatı'n-

da bizzat çarpışmalara katı-
lan Hasan Mucuk, 30 Ocak 
1954 tarihinde Akören'de 
doğdu. Babası Mustafa Ça-
vuş, anne Fatma Venedik.

 Kayseri Hava İndirme 
Tugayı’nda Paraşütçü Ko-
mando Onbaşı’sı olarak 
1974 yılında askerliğini 
yapmakta olan Hasan Mu-
cuk 20 Temmuz 1974 günü 
1. harekata takviye kuvvet 
olarak Kıbrıs Beşparmak 
Dağları’na çıktı. Magosa ve 
batısında olan Mirti mer-
kezli 11 ayı aşkın Kıbrıs'ta 
bulundu. Terhis sonrası 
Karayolları Konya 3. Bölge 
Müdürlüğü Asfalt Baş Mü-
hendisi İsmail Hakkı Gülte-
kin'in ilgisiyle işe başladı.

2008 yılında emekli olan 
Hasan Mucuk'un Gazilik 
Belgesi ve Madalyası mev-
cut.

Gazilik maaşı da olan 
Mucuk emekli hayatını 
Konya'da yaşıyor.

ÇAVUŞ RAMAZAN ERALP
10 Ocak 1954 tarihinde 

Akören'de doğdu, babası 
Karakülah,ın Mehmet Ali 
, annesi Fatma Demirörs. 
Amasya Çavuş Talimga-
hı’nda askerliğini yaparken 
20 Temmuz 1974 tarihinde 
helikopter ile Kıbrıs Barış 
Harekatı’na katıldı. Beş-
parmak Dağları’ndaki 1. ve 
2. çıkartmaya bizzat çavuş 
olarak katıldı. Toplam 16 ay 
Kıbrıs'ta görev yaptı.

1977 yılından itibaren 
Kahramanmaraş, Muş, İs-
tanbul ve Çankırı'da emni-
yet mensubu olarak görev 
yapan Ramazan Eralp 2000 
yılında emekli oldu, Antal-
ya’da yaşıyor.

ALİ KARABAYIR
Tekkeli Hasan'ın oğlu. 

1953 yılında Akören'de 
doğdu. Çavuş olarak Kıbrıs 
Barış Harekatı’na katıldı. 
11 ay Kıbrıs'ta bulundu. 
Gazilik maaşı almakta.

 Seydişehir Etibank Alü-
minyum Fabrika emeklisi. 
Akören'de yaşıyor. Adeviya 
Harmankaya Hanım’la evli. 
Hasan, Fatih, İsmail adında 
3 çocuk babası.
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MUZAFFER TULUKCUAKÖREN TARİHİ-135 / KIBRIS BARIŞ HAREKETİ'NDE AKÖRENLİLER

Akören Tarihi’ne ışık tutmayı sürdüren Araştırmacı-Yazar Muzaffer Tulukcu, ilçedeki gazileri ele alıyor. Tulukcu, 
1974 yılında gerçekleştirilen Kıbrıs Barış Harekatı’na asker olarak katılan Akörenli isimlerin hayatlarına dikkat çekiyor 

Akören’den Kıbrıs’a barış eli

Astsubay Hamdi Özgüner’in kabri Akören 
Tahtalı Mezarlıkta

Muharrem Karatomas’ın kabri Konya
 Tekke Mezarlığı’nda

Kıbrıs gazisi Celal Mucuk’un kabri Konya 
Musalla Mezarlığı’nda

Yaşar Öner’in kabri Akören Kadıburnu 
Mezarlığı’nda

Gazi Yaşar Öner’in 2.Ordu Komutanı 
imzalı Gazilik Beratı Muharrem Karatomas’ın gazilik belgesi

Kıbrıs Barış Harekatı Gazisi Yaşar Öner Türkiye Muharip Gaziler Derneği Konya Şube 
Başkanı olarak hizmette bulunmuştu

Kıdemli Başçavuş Celal Mucuk 14 Ağustos 1974 
tarihinde katıldığı Kıbrıs Barış Harekatı ile 1 yılı 

aşkın Kıbrıs ta kalmıştı
Kıbrıs Barış Harekatı’na katılan Ramazan Eralp 

Antalya’da yaşıyor

11 Ay Kıbrıs’ta kalan Ali Karabayır 
Akören’de yaşıyor

Hasan Mucuk askerliğine 1974 yılında  Kayseri   
Hava İndirme Tugayı’nda başlamıştı

Trafik kazasına kurban giden 
Astsubay Hamdi Özgüner

Kıbrıs Gazisi Mustafa Akceylan
 Konya’da yaşıyor

Paraşütçü Onbaşı Hasan Mucuk Kıbrıs Barış 
Harekatı’nda bizzat çarpışmalara katılmıştı

Kıbrıs Barış Harekatı Gazisi Muharrem Karatomas

Mustafa Akceylan’ın Gazilik Madalyası

Ali Karbayır’ın gazilik madalyası
Üsteğmen Muzaffer Tulukcu’nun 

gazilik madalyası
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Beyşehir Belediyesi Zabıta 
Müdürlüğü, Salı Pazarı'nda kap-
samlı bir denetim gerçekleştir-
di.  Zabıta ekipleri, pazar yerinin 
hijyen kurallarına uygunluğunu, 
fiyat etiketlerinin doğru şekilde 
yerleştirilmesini ve satış yapan 
esnafın gerekli belgeleri bulun-
durup bulundurmadığını titizlikle 
kontrol etti. Denetim sırasında, 
pazar yerinde faaliyet gösteren 
esnafın hijyen standartlarına uy-
gun hareket etmeleri, ürünlerinin 
doğru şekilde etiketlenmesi ve 
tüketici haklarının korunması ko-
nularında bilgilendirmeler yapıldı. 
Ayrıca, eksiklik tespit edilen alan-
larda gerekli uyarılar yapılarak, 
belirlenen kurallara uyulması için 
gerekli süre tanındı. Zabıta Mü-
dürlüğü, düzenli olarak gerçek-
leştirilen bu tür denetimlerin hem 
halk sağlığını korumak hem de 
tüketici haklarını gözetmek ama-

cıyla büyük önem taşıdığını vur-
guladı. Beyşehir Belediye Başkanı 
Adil Bayındır, konuya ilişkin yap-
tığı açıklamada, "Halkımızın gü-
venle alışveriş yapabilmesi ve es-
nafımızın kurallara uygun hizmet 
verebilmesi için denetimlerimize 
aralıksız devam edeceğiz. Ama-
cımız halkımızın daha sağlıklı ve 
konforlu ortamda alışveriş yapa-
bilmesi. " dedi. Kapalı pazar yeri 
projesinin de ihale çalışmalarının 
başladığını belirten Başkan Ba-
yındır, “Memleketimizin insanına 
hizmet için hayata geçireceğimiz 
kapalı pazar yerimizin de ihale ça-
lışmaları başladı, detayları yakın-
da açıklayacağım.” dedi. Beyşehir 
Belediyesi zabıta ekipleri, vatan-
daşların daha güvenli ve huzurlu 
bir ortamda alışveriş yapabilmesi 
için çalışmalarına devam edecek-
lerini belirtti.
 n HABER MERKEZİ

Ereğli Belediyesi, YKS tercih 
maratonunda yüzlerce öğrenciye 
destek olarak Tercih Danışmanlı-
ğı hizmeti verdi. Belediye Kültür 
Merkezi’nde 510 öğrencinin ter-
cihlerine destek olan uzmanlar, 
tercih edilebilecek üniversite ve 
bölümler hakkında bilgilendir-
mede bulunmanın yanında bazı 
öğrencilerin tercihlerinin sistem 
üzerinden girişlerini de gerçek-
leştirdiler. Yapılan hizmetten duy-
dukları memnuniyeti dile getiren 
öğrenci ve veliler ise Belediye 
Başkanı Umut Akpınar ve ekibine 
teşekkürlerini ilettiler. Gençlere 
verdiği değeri her daim ortaya 
koyan Başkan Akpınar: “Genç-

lerimiz bizim hassas noktamız-
dır. Geleceğimizin teminatı olan 
gençlerimizin, çocuklarımızın her 
zaman yanında olmaya, onlara 
destek olmaya özen gösteriyoruz. 
Yaklaşık 510 öğrencimizin hayat-
larının dönüm noktalarından biri-
si olan YKS tercihlerinde yardımcı 
olmanın, onlara kılavuz olmanın 
mutluluğu içerisindeyiz. Velileri-
mizin ve öğrencilerimizin olumlu 
geri dönüşleri ile de mutluluğu-
muz bir kat daha arttı. Umarım 
her biri için hayırlısı olur, tüm öğ-
rencilerimize eğitim süreçlerinde 
ve sonrasındaki meslek yaşamla-
rında başarılar diliyorum” ifadele-
rini kullandı. n HABER MERKEZİ

Beyşehir zabıtası pazarda 
kapsamlı denetim yaptı

Ereğli Belediyesi’nden 
öğrencilere tercih desteği

Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, 
Bosna Hersek'te yayımlanan bir 
derginin sorularını yanıtladı. İs-
rail'in Filistin'e yönelik saldırıla-
rına ilişkin Fidan, "Bu trajedi 7 
Ekim'de başlamadı. 7 Ekim, gör-
mezden gelinen bir sorunun ken-
dini tekrar dışa vurmasıdır. Nedir 
o sorun? Filistin coğrafyasındaki 
işgal sürecinin yıllardır devam 
etmesidir. İsrail, Filistinlilerin 
topraklarını çalma alışkanlığın-
dan vazgeçmiyor. Filistinlilerin 
gerçek anlamda bir devlet sahibi 
olmaları engelleniyor. Şunu unu-
tuyorlar: Filistin devleti kurulma-
dıkça o coğrafyada hiç kimseye 
huzur olmayacak." değerlendir-
mesinde bulundu. Fidan, İsra-
il'in kendi güvenliğini sağlama 
bahanesiyle Gazze'yi yerle bir 
ettiğini, çoluk çocuk, yaşlı, ka-
dın demeden herkesi katlettiğini 
söyleyerek, Gazze'deki vahşetin, 
mevcut dünya düzeninin acziye-
tini gözler önüne serdiğini kay-
detti. Gazze'de temel insani de-
ğerlerin tümünün ayaklar altına 
alındığını vurgulayan Fidan, in-
sani yardımların ulaştırılmasına 
dahi izin verilmediğini kaydetti. 

Bakan Fidan, "Gazze'yi topyekun 
hedef alan İsrail, insanları sadece 
bombardımanla değil, aç susuz 
bırakmak suretiyle de sistema-
tik bir şekilde yok ediyor. İsrail'in 
Filistinlilere tahammülü yok. İs-
rail'in, Filistinli mültecilere temel 
hizmetler sunan Birleşmiş Mil-
letler (BM) kuruluşu UNRWA'yı 
felç etmesi de bunu teyit ediyor." 
ifadesini kullandı.

“SREBRENİTSA'DA KARA LEKE”
Avrupa'nın göbeğinde, 29 yıl 

önce "korkunç bir kıyım" yaşan-
dığını söyleyen Fidan, "Srebrenit-
sa'daki soykırım, insanlık tarihine 
bir kara leke olarak geçti." değer-
lendirmesinde bulundu. Fidan, 
"Yıllar sonra Uluslararası Adalet 
Divanı (UAD), bilahare de Bir-
leşmiş Milletler, Srebrenitsa'da 
yapılanın bir soykırım olduğunu 

tescil etti. Srebrenitsa şehitleri-
ni bu vesileyle tekrar rahmetle 
anıyor, ailelerine sabır diliyorum. 
Böyle bir acının bir daha yaşan-
mayacağı söyleniyordu." ifadesini 
kullandı.

"Gazze'de yeni bir Srebrenitsa 
ile karşı karşıyayız. Başta Avru-
pa olmak üzere Batı yine yanlış 
safta yer alıyor." ifadesini kulla-
nan Fidan, Gazze'deki katliamın 
faillerinin cezasız kalmaması 
gerektiğini söyledi. Fidan, Gü-
ney Afrika'nın İsrail'e karşı açtığı 
soykırım davasını sonuna kadar 
desteklediğini vurguladı.
"KORKUNÇ BİR İKİYÜZLÜLÜK VAR"

Bakan Fidan, ABD ve Avrupa 
Birliği (AB) ülkeleri olmak üzere 
Batı ülkelerinin İsrail konusun-
daki duruşlarına ilişkin, "Genel 
itibarıyla korkunç bir ikiyüzlülük 
var. Batı, Ukrayna'daki işgali suç 
sayıyor. İsrail'in Filistin'i işgalini 
ise sanki doğal ve meşru bir şey-
miş gibi görüyor. Ukrayna'da hal-
kı direnişe teşvik edenler, Filis-
tinlilerin direnişini suç sayıyorlar. 
Ukrayna'da direnişi, Filistin'de ise 
kayıtsız şartsız işgalciyi destekli-
yorlar." Dedi. n AA

Dışişleri Bakanı Fidan, "Filistinlilerin gerçek anlamda bir devlet sahibi olmaları engelle-
niyor. Filistin devleti kurulmadıkça o coğrafyada hiç kimseye huzur olmayacak” dedi

Filistin devleti yoksa 
huzur da olmayacak

İsrail ordusunun Gazze Şeri-
di'ne 7 Ekim 2023'ten bu yana 
düzenlediği saldırılarda hayatı-
nı kaybedenlerin sayısı son 24 
saatte 30 artarak 39 bin 653'e 
yükseldi.

Gazze'deki Filistin Sağlık Ba-
kanlığından yapılan açıklama-
da, İsrail'in Gazze Şeridi'ne 305 
gündür aralıksız devam eden 
saldırılarına ilişkin bilgi verildi.

Açıklamada, İsrail ordusu-
nun son 24 saatte Gazze'nin 
çeşitli bölgelerine düzenlediği 
saldırılarda "3 katliam" gerçek-
leştirdiği, bu saldırılarda 30 Fi-
listinlinin daha hayatını kaybet-
tiği, 66 Filistinlinin yaralandığı 
belirtildi. İsrail'in 7 Ekim'den bu 
yana Gazze Şeridi'ne düzenle-
diği saldırılarda yaşamını yiti-
renlerin sayısının 39 bin 653'e, 
yaralı sayısının da 91 bin 535'e 
yükseldiği kaydedildi. Açıkla-
mada ayrıca hâlâ enkaz altında 
ve yol kenarlarında ölülerin bu-
lunduğu ancak İsrail güçlerinin 
engellemesi nedeniyle sağlık 
ekipleri ile sivil savunma görev-
lilerinin cenazelere ulaşamadığı 

yinelendi.
İSRAİL ORDUSU 

NUSAYRAT MÜLTECİ 
KAMPI'NIN KUZEYBATISINA 

GİRDİ
Görgü tanıklarından alınan 

bilgiye göre, İsrail ordusu yo-
ğun silah sesleri eşliğinde askeri 
araçlarla Nusayrat Mülteci Kam-
pı'nın kuzeybatısındaki Zehra ve 

Esra kentlerine girdi. Nusayrat 
Mülteci Kampı ve çevresindeki 
bölgelerde, İsrail'e ait "Quad-
copter" insansız hava araçları 
yoğun uçuşlar gerçekleştirdi. 
İsrail tanklarının bölgeye gir-
mesinden hemen önce Nusayrat 
Mülteci Kampı'nın kuzeybatısın-
daki bölgeler, İsrail topçu birlik-
leri ve hücumbotlarıyla yoğun 

bombardımana tutuldu. İsrail 
askerleri, Kudüs’te bıçaklı saldırı 
girişimi gerekçesiyle bir Filistin-
liyi öldürdü

Filistin resmi ajansı WA-
FA’nın haberinde, Kudüs ile iş-
gal altındaki Batı Şeria’nın Bey-
tüllahim kenti arasındaki askeri 
kontrol noktasında Filistinli bir 
gencin, bıçaklı saldırı girişimin-
de bulunduğu iddiasıyla İsrail 
askerlerince ateş edilerek öl-
dürüldüğü belirtildi. Haberde, 
“Beytüllahim'e bağlı Beyt Cala 
beldesinin kuzeybatısındaki tü-
nel kontrol noktasında, bıçaklı 
saldırı gerçekleştirdiği iddia edi-
len bir genç, işgal askerlerinin 
mermileriyle şehit edildi.” ifa-
delerine yer verildi. Öte yandan, 
İsrail polisinden yapılan yazılı 
açıklamada, “Kudüs kenti çevre-
sindeki tünel kontrol noktasında 
bir bıçaklı saldırı düzenlendi-
ği ihbarı alındı.” ifadeleri kul-
lanıldı. Açıklamada, saldırıda, 
kontrol noktasındaki bir kadın 
askerin yaralandığına dikkat çe-
kilerek, saldırganın “etkisiz hale 
getirildiği” vurgulandı. n AA

Gazze'de can kaybı 39 bin 653'e çıktı

81 ilde eş zamanlı olarak 
Kültür ve Turizm Bakanlığı ile 
Vakıflar Genel Müdürlüğü ta-
rafından ‘Toplu Sünnet Şöleni’ 
gerçekleştirildi. Sultan 2'nci 
Bayezid Vakfiyesinde yer alan 
çocukları sünnet ettirme hayrı 
şartı gereği ‘Toplu Sünnet Şö-
leni Programı' Konya’da da dü-
zenlendi. Konya Vakıflar Bölge 
Müdürü Yılmaz Kılınç, Meram 
Belediye Başkanı Mustafa Ka-
vuş, Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, MHP Konya İl Baş-
kanı Remzi Karaarslan ve çok 
sayıda aile ile çocukların katıl-
dığı program; Mevlana Türbe 
ziyaretiyle başladı. Sonrasında; 
Sultan Selim Cami önünden 
konvoy eşliğinde Konya beledi-
ye başkanlarının ve kamu ku-
rumlarının sünnet arabası olan 

makam araçları TOGG ile Atlı-
han Binicilik Tesisleri'ne gidildi. 
Orada; sünnet çocuklarına he-
diyeler verildi, Mevlüt yapıldı. 
Tasavvuf müziği, yöresel Konya 
düğün pilavı ikramı, palyaço 
gösterisi ve oyun atölyesi de 
programda yer aldı. Çocuklar ve 

aileler doyasıya eğlendi.
“HAYIR ŞARTLARINI YERİNE 

GETİRMEYE DEVAM EDİYORUZ”
Programda konuşan Konya 

Vakıflar Bölge Müdürü Yılmaz 
Kılınç, 81 ilde düzenlenen ‘Top-
lu Sünnet Şöleni’ programını 
Konya Bölge Müdürlüğü olarak 

da icra ettiklerini söyleyerek, 21 
çocuğu öncesinden sünnet et-
tirdiklerini anlattı. Kılınç, şunla-
rı dile getirdi: “Çocuklar iyileş-
tikten sonra bu programı tertip 
ettik. Ayrıca çocuklarımıza birer 
tane bisiklet ve gram altın he-
diye ettik. Düğün pilavımızı ve 
tatlılarımızı da yedik. Bizler va-
kıfların hayır şartlarını yerine 
getiriyoruz. Bu yapmış olduğu-
muz program da Sultan 2'nci 
Bayezid Vakfı’nın hayır şartıdır. 
Toplu Sünnet Şöleni programına 
katılan aileler ve çocuklar, des-
tek verdiğimiz kişilerdir. Buna 
benzer hizmetlerimiz daha önce 
olmuştu. Çocuklarımızı pikniğe 
götürdük, mahkûmlarımıza tat-
lı ikram ettik. Bunun gibi hayır 
şartlarını yerine getiriyoruz.”
n TUBA KAYA

Konya'da toplu sünnet şöleni gerçekleştirildi 

Yılmaz Kılınç
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MarangozMarangoz
  Alınacaktır.

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

Firmamız bünyesinde 
istihdam edilmek üzere ;

ELEMAN İLANI ÇÖZÜM MERKEZİ 
444 51 58

Personel sıkıntınıza çözüm üretiyor, ihtiyacınız olan 
eleman talebinizi gerekli tüm bölgelere ulaştırıyoruz.

ZAYİ
Geçici koruma kimliğim kaybolmuştur. 

Hükümsüzdür.
Kimlik No.: 9901*****74

Hasan Ahmediye

GÜVENİLİR VE DOĞRU 
HABERİN ADRESİ

www.konyayenigun.com
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TÜMOSAN Konyaspor tempo tutuyor
Anadolu Kartalı TÜMOSAN 

Konyaspor, Trendyol Süper 
Lig'in 1. haftasında deplas-
manda karşılaşacağı Kasımpa-
şa maçı hazırlıklarını sabah ve 
yaptığı antrenmanla sürdürdü. 
Kayacık Tesisleri'nde Teknik 
Direktör Ali Çamdalı yönetimin-
de gerçekleştirilen antrenman, 
ısınma hareketleri ile başladı. 

OYUNCULAR GRUPLARA
 AYRILDI

Daha sonra gruplara ayrılan 
futbolcular, saha içerisine kuru-
lan istasyonlarda kuvvet çalış-
ması yaptı. Jakub Slowik, Deniz 
Ertaş, Yavuz Aygün ve Egemen 
Aydın ise kaleci antrenörleri Mu-

rat Öztürk ve Kaya Tarakçı yöne-
timinde çalıştı. Yeşil-beyazlılar, 
bugün antrenmanla hazırlıkları-
na devam edecek.

ÇAMDALI OYUNCULARLA 
İLGİLENİYOR

Süper Lig için geri sayım sü-
rerken, Teknik Direktör Ali Çam-
dalı, oyuncularla birebir ilgileni-
yor. Kasımpaşa maçı ile birlikte 
iyi bir başlangıç yapmak isteyen 
Anadolu Kartalı TÜMOSAN Kon-
yaspor’da futbolcuların hırslı 
olduğu görüldü. Takımdaki ek-
sikleri yönetimle paylaşan Çam-
dalı, en kısa zamanda sağ bek 
transferinin bitirilmesini istiyor. 
n SAMET AKTAŞ

Sultanlar'dan tarihi başarı!
Filenin Sultanları 2024 Paris Olimpiyatları’nda tarihi bir başarıya imza attı. A Milli Kadın Voleybol Takımı, Paris 2024 

Olimpiyat Oyunları çeyrek final maçında Çin Halk Cumhuriyeti’ni 3-2 mağlup ederek adını yarı finale yazdırmasını bildi
Tarihinde ilk kez Olimpiyat Oyunla-

rı'nda yarı finale yükselme başarısı gös-
teren Milliler, yarı finalde 8 Ağustos’ta 
İtalya-Sırbistan eşleşmesinin galibiyle 
karşılaşacak. Mücadeleye etkili başlayan 
Çin, oyunun başlarında 3 sayılık (4-1) fark 
yakaladı. Hande Baladın, Melisa Vargas 
ve Eda Erdem Dündar'in sayılarıyla 3-0'lık 
seri yakalayan Türkiye, 4-4'de eşitliği 
sağladı. İki ülkede karşılıklı sayılar almaya 
devam ederken, setin başları 8-8, ortaları 
da 15-15 eşitlikle geçildi. Servislerdeki 
etkinliğiyle farkı açan Çin, farkı 4 sayıya 
(22-18) çıkardı. Son dakikaları çekişmeli 
geçen ilk seti Çin, 25-23 önde tamamladı.

İKİNCİ SETE İYİ BAŞLADIK
İkinci sete iyi başlayan milli takım, 

mücadelenin başlarında 3 sayılık (1-4) 
fark yakaladı ve Çin Başantrenörü Bin 
Cai'ye mola aldırdı. Melissa Vargas, Han-
de Baladın ve Zehra Güneş'le etkili oyu-
nunu süren ay-yıldızlılar, setin ortalarına 
doğru farkı 5 sayıya (5-10) çıkararak Çin 
Başantrenörü Bin Cai'ye ikinci kez mola 
kararı verdirdi. Milli takım setin sonlarına 
doğru farkı 7'ye (13-20) çıkarsa da arka 
arkaya sayılar bulan Çin, farkı bir sayı-
ya (21-22) indirdi. Kalan bölümde hata 
yapmayan milliler, ikinci seti 25-21 önde 
bitirerek skoru eşitledi.

MÜTHİŞ MÜCADELE 
OLDU

Üçüncü sette her iki ülke karşılıklı 
sayılar alırken, setin başları 5-5 eşitlikle 
geçildi. Melissa Vargas'ın servis turunda 
aradaki farkı açan (5-9) milli takım, setin 
ortalarında da aradaki 5 sayılık (9-14) 
farkı korumasını bildi. Sonlara doğru farkı 
bir sayıya (18-19) indiren Çin, 24-24'te 
de eşitliği sağladı. Milli takım, Melissa 
Vargas ve Ebrar Karakurt'un sayılarıyla 
üçüncü seti 26-24 kazanarak 2-1 öne 
geçti.

DURUM 2-2 OLDU
Dördüncü setin başlarında etkili olan 

Çin, 6 sayılık (8-2) fark yakaladı. Setin 
ortalarında farkı 9 sayıya (14-5) çıkaran 
Çin, etkili oyununu sürdürdü. Ay-yıldız-
lılar; Derya Cebecioğlu, Meliha Diken ve 
Melissa Vargas'ın sayılarıyla farkı 3'e (19-
16) indirdi. Çekişmeli geçen mücadelenin 
sonlarında hata yapmayan Çin, dördüncü 
seti 25-21 önde tamamladı ve durumu 
2-2'ye getirdi.

RAKİP 8 AĞUSTOS’TA 
BELLİ OLACAK

Karar setine her iki ülke de karşılıklı 
sayılarak başladı. Milliler setin ortaları-
na 8-7 önde girse de Çin etkili oyununu 
sürdürmeye devam etti. Son ana kadar 
çekişmeli geçen karar setini 15-12, maçı 
da 3-2 kazanan milli takım, tarihinde ilk 
kez yarı finale yükselme başarısı göster-
di. Milli takım Londra 2012'de 9'uncu 
olurken, Tokyo 2020'de ise çeyrek final-
de Güney Kore'ye elenmişti. Milliler yarı 
finalde İtalya-Sırbistan karşılaşmasının 
galibiyle 8 Ağustos'ta karşılaşacak.

VARGAS EN SKORER
 İSİM OLDU

Melissa Vargas, 42 sayıyla maçın en 
skorer ismi oldu. Vargas, CEV Avrupa 

Şampiyonası'nın Sırbistan'la oynanan 
finalinde de 41 sayıyla oynamıştı. Bu ara-
da bir mücadelede sakatlanan milli pasör 
Cansu Özbay, oyuna devam edemedi. 
Oyunun belli bölümlerinde sakatlanan Gi-
zem Örge ve Hande Baladın da bu şekilde 
oyuna devam etti. Öte yandan Gençlik 
ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak, CHP 
Genel Başkanı Özgür Özel, TVF Başkanı 
Mehmet Akif Üstündağ, İstanbul Büyük-
şehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu 
ve Ankara Büyükşehir Belediye Başkanı 
Mansur Yavaş ve diğer ilgililer de müca-
deleyi salondan izledi.

BÜYÜK MUTLULUK YAŞANIYOR
Paris 2024 Olimpiyat Oyunları'nda 

yarı finale yükselen A Milli Kadın Voleybol 
Takımı'nda tarihi başarının mutluluğu ya-
şanıyor. Ay-yıldızlı oyuncular, Fransa'nın 
başkenti Paris'tekioyunlarda çeyrek final-
de Çin'i 3-2 yenerek yarı finale yükseldik-
leri maçın ardından basın mensuplarına 
açıklamada bulundu. Milli takım kaptanı 
Eda Erdem Dündar, çok iyi bir takımı 
geçerek yarı finale çıktıklarını söyledi. Tür-
kiye'nin sahada her top için mücadele 
ettiğine dikkati çeken Eda, "Bütün topları 
çıkarmaya çalıştık. İlk seti kaybetsek de 
bence Derya ve Meliha'nın girmesi ve 

skor üretmesi, bizi beşinci sete hazırladı. 
Hande'nin yokluğunda ikisi çok iyi iş yap-
tı. Herkes çok iyiydi. Cansu da şansız bir 
sakatlık yaşadı. Elif girdi, o da çok güzel 
iş yaptı. Çok mutluyuz. Uzun zamandır 
çeyrek finallerde ucundan kaçırıyorduk. 
Şimdi son 4'teyiz. İnanılmaz bir duygu. 
Daha fazlasını da yapabiliriz." dedi.

ÇOK İNANMIŞTIK
Milli takımın "in iyisini" hak ettiğini dile 

getiren Eda, "Çok istiyoruz. Uzun zaman-
dır çalışıyoruz. Çok mücadele ediyoruz. 
Bugün de çok inanmıştık. Bence beşinci 
sette sağlam kalabilmek ve orada maçı 
alabilmek bizim için çok değerli. Yarı final 
için de bize özgüven verecek. Hayatımızın 
en önemli maçıydı. Zorlu olacağını bili-
yorduk. Sahada müthiş mücadele vardı." 
diye konuştu. Yarı finalde karşılaşacakları 
takımı beklediklerini aktaran tecrübeli 
oyuncu, "Rakibimizin kim olacağı hiç fark 
etmez. Bundan sonra kazanmak zorun-
dasınız. Yarı finale çıktık, şimdi bunun 
mutluluğu var. Ama bunun devamını da 
getirmeyi istiyoruz." ifadelerini kullandı.

DERYA CEBECİOĞLU: "ÇOK İYİ 
BİR İŞ BAŞARDIK

Ay-yıldızlı oyuncu Derya Cebecioğ-
lu da büyük bir başarıya imza attıklarını 

vurguladı. İtalya mağlubiyetinden sonra 
takım olarak toplandıklarını anlatan Der-
ya, "Bu maçın bizim için ölüm kalım maçı 
olduğunun farkındaydık. Bunca sene ver-
diğimiz onca emek, gözyaşı, ter, sakat-
lık... Her şeyi göz önünde bulundurduk. 
Gün birlik olma zamanıydı. Sabah kalk-
tığımızda da aynı şeyi konuştuk. Takımla 
gurur duyuyorum. Çok iyi bir iş başardık. 
Her şeye rağmen savaştık, pes etmedik." 
dedi.

 HANDE BALADIN: "KİM 
OLDUĞUMUZU GÖSTERDİK

Açıklama yaptığı sırada duygusal 
anlar yaşayan ve gözyaşlarına hakim 
olamayan Hande Baladın da "Bugün 
zorlandığımız anlar oldu. Biz madalyayı 
çok hak ediyoruz. Bugün tekrar takım 
ruhunu yakalayıp, gerçekten kim olduğu-
muzu gösterdiğimiz için çok mutluyum. 
Herkesle gurur duyuyorum." ifadelerini 
kullandı. Milli oyunculardan Meliha Diken 
de Çin karşısında üstün bir mücadele ser-
gilediklerini anlatarak, "Oyun olarak daha 
üstündük. Sonuna kadar savaşmaya 
devam ettik. Hiçbir zaman pes etmedik. 
Takımımla gurur duyuyorum. Böyle bir 
takıma karşı çeyrek finalde kazanmak 
çok önemli. Bu bizim için büyük bir mo-

tivasyon olacak." değerlendirmesinde 
bulundu.

SANTARELLİ: MADALYA
 İSTİYORUZ

A Milli Kadın Voleybol Takımı Ba-
şantrenörü Daniele Santarelli, Paris 2024 
Olimpiyat Oyunları'nın çeyrek finalinde 
Çin'i 3-2 yenerek yarı finale yükseldik-
leri maça ilişkin, "Türkiye'ye madalyayla 
dönmek istiyorum." dedi. Santarelli, mü-
sabakanın ardından gazetecilere yaptığı 
açıklamada, maçı kazandıkları için mutlu 
olduklarını söyledi. Yarı finale yükselen 
takımıyla gurur duyduğunu ifade eden 
Santarelli, "Bugün dünyanın en iyi ta-
kımlarından Çin'e karşı oynadık. Çok iyi 
smaçörleri ve her duruma karşı farklı 
çözüm stratejileri var. Bugün kendi se-
viyemizi daha yukarı çıkarmaya çalıştık. 
Oyuncularım kalbiyle oynadı." diye ko-
nuştu.

GURUR DUYMAMIZ GEREK 
Galibiyetle Türk halkı için özel bir 

şey yaptıklarını dile getiren Santarelli, şu 
ifadeleri kullandı: "Buraya madalya almak 
için geldik ve bu bizim için büyük bir rüya. 
Bu yolda çok daha iyi oynamak istiyoruz. 
Yarı finalde Sırbistan ya da İtalya ile karşı-
laşacağız. İki takımın da inanılmaz oyun-
cuları var. İyi oynamamız gerekecek ve 
kolay olmayacak. Türkiye'ye madalyayla 
dönmek istiyorum. Herkesle beraber 
bunu kutlamak istiyorum. Bu gerçekten 
benim için hayal. Umuyorum ki bizi des-
tekleyen herkes, sonuna kadar destekle-
meye devam eder. Bu oyuncularla ger-
çekten gurur duyabilirsiniz. Türkiye'deki 
herkes voleybolu çok iyi takip ediyor. Bu 
ülke için çok özel bir şey yapmak istiyo-
rum. Bizi desteklediklerini hissedebiliyo-
rum. Aslında bu spor ama Türkiye'de bu-
nun spordan fazlası olduğunu biliyorum.
n SPOR SERVİSİ-AA



1922 bu sezon iddialı!
Yavru Kartal, 1922 Konyaspor Teknik Direktörü İsmail Aksu, yeni sezon öncesi açıklamalarda bulundu. Aksu, yeni dö-
nemde topa sahip olan, oyuna hükmeden ve mücadeleci gücü yüksek bir takım oluşturmayı amaçladıklarını söyledi 

Konuşmasına sezon başı hazır-
lıkları hakkında bilgi vererek başlayan 
Teknik Direktör İsmail Aksu, “Yeni 
sezon hazırlıklarımızı 15 gündür Kon-
ya’da gerçekleştiriyoruz. Çalışmaları-
mız, yoğun ve yorucu bir şekilde ge-
çiyor. Bu dönemde bir yandan kuvvet, 
bir yandan da taktik antrenmanlara 
ağırlık veriyoruz. İkinci etap kamp 
çalışmalarımızı bu hafta sonu tamam-
layacağız. Konyaspor U19 takımıyla 
hazırlık maçı oynayarak son duru-
mumuzu görme fırsatı yakalayacağız. 
Kısa bir iznin ardından ise Kocaeli Kar-
tepe’de üçüncü etap kampımız başla-
yacak. Orada daha çok hazırlık maçları 
oynayarak kurguladığımız oyun siste-

mi oturtmaya çalışacağız” dedi. 
OYUNA HÜKMEDECEĞİZ

Yarıştıkları ligin zorluğuna dikkat 

çeken İsmail Aksu, “3.Lig daha çok 
mücadele ve fiziğin öne çıktığı bir yer 
olsa da sahaya hem mücadele edip 

hem de güzel oyun yansıtmak için çı-
kacağız. Konyaspor A Takımına oyun-
cu verebilmek en büyük hayalimiz. 
Bu bağlamda, sezon başından beri 
üzerinde çalıştığımız bir sistem var. 
Pas oyununu benimseyen, daha çok 
topa sahip olan, oyuna hükmeden, 
mücadele gücü yüksek, gelişen ve 
gelişime açık bir takım olmak istiyo-
ruz. Bunun için de lig başlayana kadar 
olabildiğince hazır hale gelmek istiyo-
ruz. Takımımızın iskeletini oluşturduk 
ancak ihtiyaç duyduğumuz mevkilere 
de takviyeler yaparak yeni sezona güç-
lü bir 1922 Konyaspor olarak girmek 
istiyoruz” ifadelerini kullandı.
n SPOR SERVİSİ
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Korkmaz ve Dönmez’ten 
Altay’a anlamlı ziyaret
TÜMOSAN Konyaspor Başkanı Ömer Korkmaz ve TSYD Konya Şube 

Başkanı Murat Dönmez, Gazeteci- Yazar Ömer Altay'ı tedavi gördüğü has-
tanede ziyaret etti. Ziyarette geçmiş olsun dileklerini ileten Başkan Ömer 
Korkmaz, Ömer Altay'a yeni sezon forması hediye etti. Konyaspor’dan 
yapılan açıklamada, “Necmettin Erbakan Üniversitesi Onkoloji Hasta-
nesi'nde kemoterapi tedavisi gören değerli hemşehrimize geçmiş olsun 
dileklerimizi iletiyor, bir an önce sağlığına kavuşmasını diliyoruz” denildi

ÖMER ALTAY KİMDİR?
1961 Konya doğumlu Ömer Altay, İstanbul Üniversitesi İletişim Fa-

kültesi mezunu spor adamıdır. Muhabir, yazar, tarihçi, araştırmacı ve 
Uluslararası Konya Çocuk Spor Oyunları’nın banisi olarak tanınmaktadır. 
Konya ve Konyaspor sevdalısı hemşerimiz, 1990’da yazdığı iki ciltlik Dün-
ya Kupası eseri, tam 540 bin adet basılmıştır. Türkiye Spor Yazarları Der-
neği’nce 10 spor yazarlığı ödülüne layık görülen Ömer Altay, Yine TSYD 
tarafından tam 5 yıl üst üste “Türkiye’de Yılın Spor Araştırmacı Yazarı” 
ilan edilmiştir. Ömer Altay, kaleme aldığı Konyaspor Tarihi kitabında ku-
lübümüzün kuruluş yılının 1922 tarihine dayandığını dair belgeler ortaya 
koymuş ve Konyaspor'umuzun kuruluş yılı 1922 olarak TFF tarafından 
tescillenmiştir. Altay, 1986 Meksika Dünya Kupası, 1990 İtalya Dünya 
Kupası, 1992 Barcelona (İspanya) Olimpiyatları, 1994 Amerika Dünya 
Kupası, 1996 Atlanta (ABD) Olimpiyatları, 1998 Fransa Dünya Kupası, 
2000 Sydney (Avustralya) Olimpiyatları, 2002 Güney Kore/Japonya Dün-
ya Kupası, 2004 Atina (Yunanistan) Olimpiyatları, 2006 Almanya Dünya 
Kupası, 2008 Pekin (Çin) Olimpiyatları, 2010 Güney Afrika Dünya Kupası, 
2012 Londra (İngiltere) Olimpiyatları, 2014 Brezilya Dünya Kupası, 2014 
Sochi (Rusya) Kış Olimpiyatları ve 2016 Rio (Brezilya) Olimpiyatları’nı ye-
rinde takip ederek, Türkiye’de bu alanda rekor sahibidir.
 n SPOR SERVİSİ

Konyaspor, deplasman tribüne önlem alıyor
Konyaspor deplasman tribünü-

ne önlem alıyor. Anadolu Kartalı 
TÜMOSAN Konyaspor yeni sezon 
öncesi stadyumda titiz çalışmalar 
yürütüyor. Bu kapsamda loca ve tri-
bünlerde düzenlemeye giden yeşil 
beyazlılar, yeni sezon öncesi  Konya 
Büyükşehir Stadyumu’nu lige tama-
men hazır hale getirmek istiyor. Bu 
düzenlemelerden en dikkat çekici 
olanı ise deplasman tribünü oldu. 
Deplasman tribününde güvenlik 
önlemleri daha da artırıldı. İsten-
meyen olayların yaşanmaması için 
izolasyon çalışması hız kazandı.  
n SAMET AKTAŞ
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Alay edildi!
2024 Paris Olimpiyatları’nı yerinde gören ve izlenimlerini aktaran İşadamı Hasan Koyuncu, açılışın eleştirildiğini dile 
getirerek, “LGBT özellikle çok eleştirilen konuların başında geliyor. Aslında kendi değerleriyle de dalga geçtiler” dedi

2024 Paris Olimpiyatları tüm 
hızıyla devam ediyor. Açılışıyla 
gündem olan ve birçok kesim-
den eleştirilerin hedefi olan Paris 
Olimpiyatları’na birçok ülkeden 
farklı branşlardan sporcuların ka-
tılımıyla devam ediyor. Paris 2024 
Olimpiyat Oyunları'nda Türkiye'yi 
54'ü kadın, 47'i erkek toplam 102 
sporcu 18 branşta temsil ediyor. 
Bu kapsamda İş Adamı Hasan Ko-
yuncu ve Eski A Milli Takım Bisiklet 
Hocası Mehmet Şafakçı, oyunlar ile 
ilgili izlenimlerini Yenigün Gazetesi 
Spor Muhabiri Samet Aktaş’a anlat-
tı. Koyuncu ve Şafakçı, güvenlik ön-
lemlerinin oldukça yoğun olduğuna 
değindi. 

Açılışın eleştirildiğini anlata-
rak sözlerine başlayan İş Adamı 
Hasan Koyuncu, bunun toplumun 
değerleriyle örtüşmediğini kaydet-
ti. Seremonide açılışın dışında bir 
olay yaşandığını hatırlatan Koyun-
cu, “Fransa Paris Olimpiyatları’nda 
sporun dışında pek çok şey konu-
şuldu. Bunlardan birisi ise açılış 
töreni. Fransa’nın meşhur üçlemesi 
bulunur. Bunlar özgürlük, eşitlik 
ve kardeşlik diye bilinir. Açılış çok 
eleştirildi. LGBT özellikle çok eleş-
tirilen konuların başında geliyor. 
İkinci konu ise trans meselesi var. 
Olimpiyat Komitesi’nde bu konu 
çok tartışıldı. Hristiyan dünyasın-
dan da oldukça tepki aldı. Avru-
pa’da sınırlı da olsa 3-4 çocuklu 
aileler var. Fransız, İngiliz, Alman 
aileler var. Açılış dışında LGBT 
ile alakalı bir şey görmedik. LGBT 
belirli kesimler tarafından finanse 
ediliyor. Açılış seremonisinde as-
lında kendi değerleriyle de dalga 
geçtiler. Enteresan bir şekilde Fran-
sa’nın kendi değerleriyle de alay 
edildi. Macron’un Cumhurbaşkanı 
olmadan önce kimlerle nasıl iş bir-
liği yaptığına dair araştırmalar var” 
dedi. 
SPORCULARIMIZ GURURUMUZ

Milli sporcuların ülkeyi büyük 
bir gururla temsil ettiğini kaydeden 
Koyuncu, “Bizim açımızdan Yusuf 
Dikeç var. Elon Musk ile tekrar 
yazıştırlar. Paris 2024'te 10 metre 
havalı tabanca karışık takım kate-
gorisinde gümüş madalya kazana-
rak Türkiye'ye atıcılıkta ilk olimpiyat 
madalyasını getiren Yusuf Dikeç, 
büyük bir başarıya imza attı.  Milli 

Yüzücümüz Kuzey Tunçelli rekor 
kırdı. Bir ilki gerçekleştirerek Olim-
piyat 5. oldu. Paris 2024 Olimpiyat 
Oyunları'nda milli atlet Ersu Şaş-
ma, erkekler sırıkla atlama finalinde 
5.95'i geçemedi ve en iyi derecesi 
olan 5.85 metrelik atlayışıyla olim-
piyat 5.'si oldu. Bu branşlar bizim 
açımızdan zor ve kolay değildi. Tabi 
Yusuf’un hiçbir şey kullanmadan 
bu başarıyı yakalaması muazzam 
bir olay. Çok havalı oldu gerçekten” 
diye konuştu. 

TOPLU ULAŞIM İKİ KATINA 
ÇIKMIŞ

Paris’in tepeden tırnağa olim-
piyatlara hazırlandığını dile getiren 
Koyuncu, “İnanılmaz bir güvenlik 
önlemi vardı. Gittiğiniz bütün mey-
danlarında tam teçhizatlı polisler 
vardı. Silahlı kuvvetleri bulunu-
yordu. İnanılmaz derece güvenlik 
önlemleri artırılmıştı. Paris’te top-
lu ulaşım birbirine entegre olmuş. 
Özel toplu ulaşım kartı çıkarmışlar. 
Olimpiyatlar nedeniyle toplu ulaşım 
kart fiyatlarını iki katına çıkarmış-

lar” şeklinde konuştu. 
PARİS’TE EVSİZLER VAR

Fransa’da evsizlerin olduğunu 
bildiren Koyuncu, olimpiyatlarda 
buna şahitlik ettiklerini ifade ede-
rek, “Mesela dükkanlar kapandığın-
da bazı yerlerde birçok evsiz vardı. 
Kepenkler kapatıldığında tulumla 
yatanların olduğu gördük. Her yer-
de gecelere kadar görevli öğrenci-
ler vardı. Bütün istasyonlarda vardı. 
Güvenlik amacıyla ciddi kısıtlama-
larda mevcuttu. Birçok meydana gi-
remiyordunuz” ifadelerini kullandı. 

GURBETÇİLERİMİZ HER YERDE
Koyuncu, güvenlik açısından 

bazı kısıtlamalara gidildiğini dile 
getirdi. Koyuncu, “Seyahat açısın-
dan tabi birçok yere giremediniz. 
Organizasyonu disiplinli bir şekil-
de yönetmeye çalışmışlar. Fransa 
ABD’den en çok ziyaretçi alan ül-
kelerin başında gelir. Sayın fede-
rasyon başkanımız Akif Üstündağ 
ile beraber maç izledik. Sahanın 
yarısına yakını bizdik. Gurbetçilerin 
ilgisi oldukça iyiydi. Yönlendirmede 

sorun yaşamadık” dedi.
İSRAİL PROTESTO EDİLDİ
Koyuncu, sözlerinin devamında 

ise şu ifadelere yer verdi, “Sınırlıda 
olsa İsrail’i sporculara tepkiler var-
dı. Protesto edildi. Bazı batı ülkele-
rinde vatandaşlar Filistin’e destek 
vermişlerdi. Olimpiyatlarda sınırlıda 
olsa Filistin’e destek vardı ve bu çok 
kıymetliydi. Bizim açımızdan ise açı-
lışta kıyafet konusu eleştirildi ama 
ondan da geri adım atıldı”

İNANILMAZ KALABALIK
Eski A Milli Takım Bisiklet Ho-

cası Mehmet Şafakçı ise ilk defa 
olimpiyat oyunlarına şahitlik etti-
ğini dile getirdi. Şafakçı, “42 yıldır 
olimpiyatların içindeyim ama ilk 
defa yerinde görme fırsatım oldu. 
Avrupa, Akdeniz Oyunları, Balkan 
Şampiyonası hepsini daha önce 
görmüştüm. Bisiklet yarışını yerin-
de izledim, gözlemledim. Farklı bir 
dünya burası. Paris’te inanılmaz bir 
kalabalık var. 10 lira harcadılarsa 
1000 lira para kazanıyorlar. Esnafla-
rı çok iyi iş yapıyor. Birçok ülkeden 
insanlar var. Yerli Fransızlar ya köy-
lerine gitmişler yada tatile gitmişler. 
Ben bisikletçi olduğum için sadece 
bisiklet yarışlarını takip ettim. Yani 
imkanı olan herkesin olimpiyatları 
yerinde görmesini isterim. 4 yılda 1 
yapıldığı için farklı bir organizasyon. 
İnşallah ülkemiz birçok madalya 
kazanır. Verilen emeklerin karşılığı 
gelir. Yeni deneyimler kazandım” 

BİSİKLET AÇISINDAN 
SIKINTI YOK

Kendi alanını değerlendiren Şa-
fakçı, sözlerini şu şekilde sürdürdü, 
“Organizasyonda bir eksiklik yok. 
Kaliteli bir organizasyon yapmışlar. 
Polisler tabi oyunlar olimpiyat düze-
yinde olduğu için sert önlemler al-
mış. Polisler 5-10’lu gruplar halinde 
geziyor. Eyfel Kulesi’nin etrafı adeta 
polisten geçilmiyor. LGBT ile alakalı 
benim bulunduğum konumda bir 
şey görmedim. Bir şehirdeki sorun-
ları tümüyle çözmüşler. Polislerin 
yoğun güvenlik alması normal, çün-
kü burada bir sporcu kaçırılsa, bu-
nun hesabını kimse veremez. Bence 
olması gerektiği gibi davranıyorlar. 
Organizasyon bisiklet anlamında 
iyiydi, diğerleri hakkında yorum ya-
pamam” diyerek düşüncelerini dile 
getirdi. 
n SAMET AKTAŞ
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